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GRADBENIŠTVO IN IZVAJALSKI INŽENIRING 
GMD MILANIČ DUŠAN S~P. uim.dipim.gmdb. 

gsm 041 633 987

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

OB simobil
lko Prw/oi noU'QÌPovej nekaj lepega

POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Pekama Haubi's 
Ljubljanska ulica 2 Nagradna igra!

Vsak teden v poletju! Vožnja 
z ladjo Subaquatic za 2 osebi!

Gioco a premio!
TUtte le settimane in estate!

Guida turistica in Subaijuatic per 2 persone!

Podrobnosti o nagradni igri najdete v pekami Haubi's. Le specificazioni del gioco le trovate in panetteria.

Kdo je slavljenec na prazniku 
vina, oljčnega olja in rib?
(Mef) Nasploh imamo z državnimi 
prazniki težave, ker z veliko zaneslji
vostjo vemo le to, da so za 8. marec 
slavljenke ženske, pa še to ni čisto 
pravi praznik, saj ni dela prost dan. 
Pri verskih praznikih se v glavnem 
ve, kdo je glavna zvezda, ampak ni
koli je ni ali ga ni na fešti, kar po svo
je tudi ni prav. Pri nekaterih državnih 
praznikih pa sploh ni jasno, kdo so 
glavni slavljenci, saj se mednje tlači
jo vsi, tisti, ki so se borili v globalni 
in tisti, ki so se borili v lokalni vojni. 
Vprašajte vam najbližjega znaca ka

teri praznik bomo praznovali čez 14 
dni pa boste videli.
Prav zanimivo je, kako si težko za
pomnimo nekatere datume in kako 
zlahka si zapomnimo praznike, ki to 
sploh niso. Če boste istega bližnjega 
zdaj vprašali, kdaj je v Izoli Ribiški 
praznik, vam bo brez veliko razmi
šljanja odgovoril: “Zadnji vikend v 
avgustu.”
No, tokrat boste lahko zmagovalec, 
kajti iz neznanih razlogov se ta pra
znik, ki je tudi praznik zaključka tu
ristične sezone, seli v september.

In ker ni dveh vprašanj brez tretje
ga, ga vprašajte še, kako se imenuje 
turistična prireditev, ki bo v Izoli ta 
konec tedna. Zagotovo ga ni junaka, 
ki bi točno vedel kako se imenuje ta 
dogodek, tisti iz starejše generacije 
pa bi morda rekli: Otvoritev sezone. 
Nekoč je namreč tako že bilo: Sredi 
junija Praznik pomladi oziroma otvo
ritev sezone in konec avgusta Ribiški 
praznik oziroma zaključek sezone.
In vsi smo vedeli, kdo je slavljenec. 
Pri prvem turistični delavci, pri dru
gem ribiči. V glavnem pa mi.

Teleferika
Ne morem verjet, 

da me niste prepoznali, 
samo zato ker hodim 
s temi čudnimi očali.

Jaz sem minister 
za nenehne zaplete, 
enkrat za predore, 
drugič za vinjete. 
Moj novi predlog 

je teleferika v Ljubljani, 
če se bo tam obnesla 
pa morda še v Pirani.

Gradnja ni vzdrževanje
Tako so nas podučili z izolske občine 
ob vprašanju, kako to, da del na sve
tilniku niso zaupali občinskemu ko
munalnemu podjetju. Komunala na
mreč vzdržuje mestno plažo na sve
tilniku, to kar se zdaj tam dogaja pa 
ni vzdrževanje ampak gradnja. No in 
tako smo naprej skušali logično skle
pati. Za gradnjo je treba imeti grad
beno dovoljenje? Torej to ni gradnja 
ampak bolj vzdrževanje. Toda težko 
je skriti da se vendarle gradi. Zato še 
najbolj drži, da se na svetilniku doga
ja gradbeno vzdrževanje.

*JE“F?EEE3
AVTO CENTER

@ BANKA KOPER

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
V DELOVNEM ČASU - tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-tel: 041/ 650 882

komunala
izo/a -isola

PONEDEUEK-PETEK: 8.00-19.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDELJA IN PRAZNIKI: ZAPRTO : , , ; (24 u») m, «41/650 375
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Kako smo volili Izolani
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Težave šele prihajajo
Novinarka Mirjam Muženič je kandidirala na listi LDS, Bila je uvrščena 
visoko, na drugo mesto, vendar je bil izvoljen le nosilec, Jelko Kacin. 
Zdaj so volitve mimo in težave v službi so menda že na vidiku.
- Kako ocenjujete kandidaturo stran
ke in vašo kandidaturo na nedelj
skih volitvah?
- Liberalna demokracija Slovenije je 
v tokratne evropske volitve vstopila 
dobro pripravljena, z listo sedmih ve
rodostojnih osebnosti z visoko integri
teto in drugačno, svežo in hudomuš
no kampanjo. Z Evropo bomo ravnali 
v rokavicah, smo zapisali, odločno in 
po pravilih. Sodelovala sem pošteno 
in odgovorno, tako, kot sicer že 30 
let opravljam svoje profesionalno no
vinarsko delo. Izkušnja je bila nadvse 
zanimiva, bogata in me je zaznamo
vala.
- Ste morda pričakovali izvolitev s 
prefenčnimi glasovi?
Presenetila in užalostila me je nizka 
volilna udeležba. Slovenski volilci so 
zanemarili pomen volitev v Evropski 
parlament in njegove dejanske teže 
na vsakdanje življenje in delo tudi 
Slovencev. Skoda, evropskost se meri 
bo dejanjih in ne besedah. Istra in Pri
morska ostajata brez svoje evropske 
poslanke ali poslanca!

- Kako so vašo kandidaturo sprejeli v 
zamejstvu, kjer vas seveda poznajo 
kot dopisnico RTV Slovenija?
- Podatkov o njihovem zaupanju še 
nimam, tako, da v tem trenutku še ne 
vem, koliko rojakov izven državnih 
meja, tistih, ki imajo volilno pravico 
tudi v Sloveniji, mi je dalo svoj glas. 
Odzivi na kandidaturo so bili prijazni 
in naklonjeni, verjamem, da zaradi 
mojega minulega dela in še zato, ker je 
bila moja osrednja programska zaveza 
kandidatke za evropsko poslanko prav 
skrb za njihov pravni položaj in pravi
ce. Pa ne le Slovencev v Italiji, temveč 
v vseh sosednjih državah in tudi Itali
janov ter Madžarov v Sloveniji
- Iz novinarstva ste vstopili v svet po
litike. Boste tam ostali ali se vračate 
med novinarje?
- Za mano je zelo intenzivna volilna 
kampanja, polna čustev, besed in do
godkov, tako, da moram vse doživeto 
sestaviti v mozaik. Tudi nekaj fizične 
utrujenosti še občutim, kljub dobri 
novinarski kondiciji. Odgovora na za
stavljeno vprašanje še nimam...

Komu so šli preferenčni glasovi Izolanov
NSi SDS
Lojze Petrle 161 Milan Zver 271
Ivan Žagar 11 Romana Jordan Cizelj 48
SD Zares
Zoran Thaler 321 Ivo Vajgl 173
Tanja Fajon 117 Matej Lahovnik 80
Andrej Horvat 12 LDS
Mojca Kleva 222 Jelko Kacin 251
Lev Kreft 45 Mirjam Muženič 65
Desus
Karl Viktor Erjavec 180

Vrtnarstvo Cedra
'NAPSKt STORITVE 'N TRGOVINA

POSEZONSKA 
RAZPRODAJA 

DREVES IN GRMOVNIC

40% POPUST
od 1.6. do 13.6.09

Vrtnarstvo Cedra d.o.o.
Cankarjev drevored 29, Izola 
tel.: 6418 227 / gsm031 345 569
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Evropske volitve

Samo vsak četrti izolski 
volivec je šel na volišče
Zaključujejo se volitve za v Evropski parlament.(dokler ni uradnih rezultatov še niso zaključene). To bi 
lahko bil zelo pomemben dogodek ne samo za Slovenijo ali za Evropo nasploh, temveč za ves svet, saj je 
Evropska Unija vedno bolj pomemben gospodarski in politični dejavnik na tem našem planetu.
Lahko bi bil pomemben dogodek, a se 
tega prebivalci Evrope očitno ne za
vedamo, saj je bila volilna udeležba 
na letošnjih najnižja doslej. Le 43.1% 
prebivalcev starega kontinenta je bilo 
pripravljenih žrtvovati slabih dvajset mi
nut nedelje za to, da bi udejanili svojo 
pravico do demokracije.

Je pa potrebno dodati, da je bila volil
na udeležba višja v takoimenovanem 
zahodnem bloku Evrope, izredno ni
zka pa v Vzhodnem, Šlovenija se je 
s tem, ko se je v nedeljo na volišča 
odpravilo vsega 28.25% njenih prebi
valcev preko nepisanega referendu
ma očitno odločila, da smo vendarle 
še vedno del Vzhodne evrope.
V nadaljevanju bomo objavili nekaj 
podatkov okoli volilnih rezultatov v 
naši Občini, saj smo vendarle lokal
ni tednik, ki se ukvarja z lokalnimi

težavami, ki jih sicer imamo več kot 
dovolj tudi sami, pa vendar je zani
mivo videti, kako so se naši sokraja- 
ni odločali v nedeljo. Za nekatere je 
rezultat teh volitev izraz trenutnega 
političnega stanja v državi, tisti, ki 
pa gledamo bolj lokalno, in smo do 
političnega stanja v državi dovolj dis
tancirani, pa dvomimo, da je slabih 
30% volilnih upravičencev lahko ka
kršenkoli pokazatelj.
Kar se pa Evrope tiče, še nekaj podat
kov. Izvoljeni kandidati bodo zdaj v 
teoriji lahko pozabili na svoje držav
ljanstvo, ter se porazdelili v sedem 
uradnih političnih smeri: Skupina 
Evropske ljudske stranke (Krščan
skih demokratov) in Evropskih de
mokratov, Skupina socialdemokratov 
v Evropskem parlamentu, Skupina 
zavezništva liberalcev in demokra
tov za Evropo, Skupina združenje za 
Evropo narodov, Skupina Zelenih/

Če nisi prvi, te ne vidijo
Na Volitvah za Evropski parla
ment je kot četrta na listi SD-ja 
nastopila tudi Mojca Kleva, mla
da magistra znanosti in diplo
mirana politologinja iz Kopra. 
Predstavnikov iz Obale je bilo 
na teh volitvah resnično malo, 
le Mojca in kandidatka liste LDS 
Mirjam Muženič. Tokrat smo se 
odločili za pogovor s predstavni
co iz sosednje Občine.
- Kako si zadovoljna z uspehom na 
volitvah, in kako ocenjuješ to izkuš
njo?
- Najprej bi rada povedala, da sem na 
teh volitvah ugotovila, da kot četrti na 
listi takorekoč nimaš nobenih mož
nosti, saj ljudje volijo predvsem pre
poznavne ljudi, ki se medijsko profi
lirajo, mediji sami pa nudijo možnost 
predstavitve predvsem nosilcem liste. 
Skratka, nismo vsi štartali z enakimi 
možnostmi. Sem pa, na široko gle
dano, kar zadovoljna, saj je bila to 
odlična izkušnja, poleg tega so nam 
te volitve pokazale, da je SD na Oba
li še močnejši kot prej, kar je seveda 
odlična napoved za naslednje lokalne 
volitve.
- Koliko ti je zmanjkalo, da bi s pre
ferenčnimi glasovi dobila sedež, ozi
roma, kako ocenjuješ število prefe
renčnih glasov?
- Dobila sem nekaj več kot 4000 prefe
renčnih glasov, kar menim, da je zelo 
dober uspeh, posebej če upoštevamo, 
da so od mene več dobili predvsem 
ministri in poslanci. Žal pa to ni bilo 
dovolj, saj bi jih potrebovala še nekaj 
več. Težko pa je povedati, koliko več, 
saj so ti izračuni kar zapleteni. Poleg

tega pa je bila težava tudi v tem, da so 
mnogi, ki so glasovali za kakšno listo, 
obkrožili kar nosilca liste. To je število 
preferenčnih glasov popačilo. Da so 
bile glasovnice morda nekoliko neja
sne govori tudi dejstvo, da je bilo več 
kot 18.000 glasovnic neveljavnih. To 
se mi zdi res veliko. No, vsekakor pa 
sem zadovoljna s številom preferenč
nih, tudi zato, ker jih je, po neuradnih 
podatkih, kar nekaj prišlo tudi iz osta
lih koncev Slovenije. Moja sreča je bila 
tudi ta, da sem bila najmlajša na listi 
in moram povedati, da smo se mladi 
zelo, zelo dobro ujeli. Priznati pa mo
ram, da bi si želela še več podpornikov 
SD-ja na volitvah.
- Del svoje kampanie si vodila tudi 
preko spleta.
- Ja, po pravici povedano, je bil Face- 
book velik del moje kampanije, saj je 
brezplačen, preko tega portala pa sem 
tudi spoznala ogromno ljudi. Poleg 
tega, kot sem prej omenila, je bilo za 
nas, ki nismo nosilci liste in nismo 
tako medijsko izpostavljeni, resnično 
težko najti nekaj prostora za kampa- 
nio. Splet je bil v tem primeru odlična 
rešitev.
- Pa si zadovoljna s podporo, ki si jo 
dobila od Izolanov?
- Zelo. No, najprej moram povedati, 
da sem končno dobila potrdilo, da je 
ta “famozni” lokalpatriotizem, o kate
rem sem toliko slišala med mladimi, 
zelo prisoten tudi pri starejših, saj so 
mi, ko sem prišla praznovat dan mla
dosti v Izolo, Izdani očitali samo to, 
da sem Koprčanka (smeh). Sem pa re
snično zadovoljna s podporo, ki sem 
jo dobila v Izoli in na Obali nasploh.

Evropske svobodne zveze, Konfede
ralna skupina Evropske združene 
levice - Zelene nordijske levice ter 
Skupina neodvisnosti/demokracije. 
Poleg teh glavnih sedmih pa so še 
tiste, ki se ne najdejo v nobeni od 
teh. Zanimivo je, da skoraj 3% se
dežev zasedajo poslanci, ki se bodo 
združili pod nazivom Skupina ne
odvisnosti/demokracije, ki jim po 
domače pravijo Evroskeptiki. To so 
ostri naprotniki Lizbonske pogodbe, 
ki se zavzemajo za to, da bi države, 
ki jih zastopajo, izstopile iz Evropske 
Unije. Drugače povedano, 3% Evrop
skega parlamenta zasedajo poslanci, 
ki se borijo, da ta parlament ne bi 
obstajal. Glede na to, da 60% volilnih 
upravičencev v Evropi sploh ni šlo na 
volitve, ker so to pač “samo” volitve 
za v Evropski parlament, lahko skle
pamo, da je število Evroskeptikov v 
resnici mnogo večje.

Aljoša Mlslej

Nihče ni varen
Občinski redarji so se lotili tudi ne
pravilno parkiranih avtomobilov v 
tistih delih mesta, ki so bili doslej 
manj “na udaru”. Tako-le je redar na 
skuterju prilepil kazen avtomobilu, 
ki je zasedel pločnik in še del inter
ventne poti zraven.

Zaletavanje v zid
Predsednik izolske SD, Aleksej Skok 
velikokrat pravi, da je pogovarjanje 
z občinsko oblastjo kot zaletavanje 
v zid. Na prireditvi “za varno vo
žnjo” v Kopru je preveril varnostna 
sredstva za take primere in že pred
laga montažo varnostnih pasov na 
sedeže v dvorani občinskega sveta.
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Ali veste, kje je tukaj bankomat?

Parecag 31, tel.: 041 607 594

VELIKA IZBIRA OKRASNIH 
RASTLIN: 

za balkone, vrtove, 
cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, verben, daliet, 
enoletnic...

ODPRTO VSAK DAN, RAZEN NEDELJE
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Prostorizacije
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Pred tremi leti smo Izolani nagradili projekt urejanja območja svetilnika, potem je vse obstalo, zdaj pa so na svetilniku 
gradbeni stroji in tik pred sezono se zdi, da se obeta več kot golo “šminkanje" mestne plaže,
Na svetilniku se dogaja. Stroji ro
potajo, pesek in beton se dovažata, 
menda bo kmalu prišel les. Seveda 
je človeška radovednost nekaj na
ravnega in tako kot obiskovalce sve
tilnika je tudi nas zanimalo kakšna 
dela izvajajo gradbinci na tem ob
čutljivem delčku izolske občine. 
In ker z odgovori s strani občinske 
uprave res nimamo težav smo jih 
vprašali isto, kar Izolani v glavnem 
sprašujejo nas. Irena Ostrouška, 
svetovalka župana in nekakšen v.d. 
direktorja občinske uprave nam je 
hitro posredovala odgovore Urada 
za gospodarske javne službe, gos
podarstvo, turizem in promet.
- Kakšna dela so trenutno na ob
močju svetilnika?
- Na območju Svetilnika se izvajajo 
ureditvena dela, ki obsegajo sana
cijo betonskih kopalnih ploščadi ob 
morju, sanacijo betonskih zidkov, 
novo travo, ureditev površine oko
li svetilnika z rečnim prodcem in 
ureditev gramozne sprehajalne poti 
ob kopališču. Zamenjana bodo do
trajana jeklena držala za lažji do
stop do morja, prav tako obstoječe 
podzemne napeljave vode, elektrike 
in kanalizacije za potrebe začasnih 
gostinskih lokalov. V sklopu teh 
del bodo zamenjane svetilke javne 
razsvetljave v skladu z veljavno za
konodajo. Opravljena bo tudi sana
cija dela lesene površine na pomolu, 
na zidke ob sprehajalni poti pa bodo 
postavljene lesene površine, ki bodo 
namenjene sedenju in ležanju.
- Ali gre za dela, ki so predvidena 
tudi v nagrajenem projektu ureja
nja svetilnika?
- Ta ureditvena dela obsegajo ukre
pe, ki jih je za vzdrževanje in ohra

njanje območja na Svetilniku po
trebno izvesti takoj, pri tem pa se 
ne spreminjajo namembnost in la
stniška struktura ter način uporabe 
prostora. Ureditvena dela se navezu
jejo na nagrajeni natečaj, gradbena 
dela pa so predvidena v prihodnjem 
letu.
- Kdo izvaja dela oziroma, kako to, 
da občina ni ta dela naročila pri 
JP Komunala Izola, ki že skrbi za 
vzdrževanje svetilnika?
- Javno naročilo je bilo oddano na 
osnovi zbiranja ponudb s predhod
nim popisom del. Izvajalec del je 
najugodnejši ponudnik, to je podje
tje Sead d.o.o. iz Kopra, ki je za ure
ditvena dela oddal ponudbo v višini 
66.427,75 EUR (brez DDV). Javno 
podjetje Komunala Izola d.o.o. kot 
vsako leto skladno odloku oz. do
ločitvi obveznih lokalnih gospodar
skih javnih služb izvaja redna vzdr
ževalna dela.
- Kdaj bodo dela končana, glede 
na to, da se je sezona takorekoč že 
začela?
- Dela bodo dokončana do sredine 
junija. Naša želja je ustvariti pri
jetno okolje za občanke in občane 
Izola, pa tudi goste, zato je bilo po
trebno nekaj časa in truda, da smo

Letos poleti brez komarjev!
Kako?
Evo recept: Vzamete en mali Mosquito Block, odvijete 
pokrovček in postavite na polico. Prijeten vonj vas bo 
obvaroval komarjev za en mesec. Mosquito Block - mali 
kozarček s povsem naravnimi sestavinami. Ni treba vtikati v 
električno vtičnico, ni treba ničesar prižigati, dodajati, vstavl
jati, lepiti itd. - samo odvijete pokrovček in odmislite komarje.

In zunaj?
NOVO: Preprosto nataknete zapestnico Mosquito Block. 
Plastična zapestnica vsebuje naravne učinkovine, ki 
odganjajo komarje.
Mosquito Block tudi v obliki gela po piku.
Mosquito Block so varni naravni izdelki, ki so dermatolo
ško in mikrobiološko testirani.

Kristanov trg 1 ■ tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 ■ 15.00 
sreda: 8.30 ■ 15.00 /16.00-19.00 sobota: 8.30 ■ 12.00

prišli do pravih 
rešitev. Za razume
vanje v času del pa 
se vsem najlepše 
zahvaljujemo.
- Ali gre za takš
no vrsto del, da bi 
izvajalci potrebo
vali kakšna sogla
sja ali dovoljenja?
- Dela, ki se tre
nutno izvajajo, so

ureditvene narave, za katere niso 
potrebna soglasja ali dovoljenja, 
kljub temu pa bomo to še dodatno 
preverili z odgovornimi pri piranski 
enoti Zavodov za varstvo naravne in 
kulturne dediščine, saj res nikakor 
ne želimo nezakonito posegati v ta 
občutljiv prostor. ur

Vse po regolah
Zanimalo nas je tudi, kakšna dela 
izvajajo pred občinsko stavbo in ali 
je to povezano z bodočim pretlako- 
vanjem sončnega nabrežja. Dobili 
smo naslednji odgovor:
Na območju Sončnega nabrežja - na 
delu, kjer so zelenice - se izvajajo 
predhodne arheološke raziskave - ar
heološko vrednotenje. Izvedeni bodo 
trije testni jarki, ki bodo služili za pre
veritev arheološkega stanja v plasti 
zemljine na parceli, ki spada v Arheo
loško najdišče Izola mesto EŠD 193. 
Izvršitev raziskave je predpogoj za 
kakršnekoli posege v tem območju in 
jih je pogojeval ZVKD Slovenije v fazi 
izdelave projektov za tlakovanje oba
le in ureditev prometnih površin ter 
dopolnitve komunalne infrastrukture 
v območju.
Na osnovi Kulturnovarstvenega sogla
sja za raziskavo in odstranitev arheo
loške dediščine, ki ga je izdalo Mini
strstvo za kulturo, dela na raziskavi 
izvaja pooblaščen specializiran izva
jalec teh del, ARHEOLOŠKE RAZI
SKAVE Otmar Kovač s.p. Ljubljana, 
gradbena dela pa izvaja Javno podjetje 
Komunala Izola. V postopku sodelu
je tudi ZVKD S OE Piran, odgovorni 
konservator mag. Marko Stokin. Dela 
bodo končana v treh dneh.

Reagiranja

Na javno zastavljena 
vprašanja javni odgovori!
Prvič sem imel priliko prebrati, da je 
zastavljanje vprašanj žalitev. Glede 
pik, vejic, bistvenega in nebistvenega 
ter dejanskega sporočila nimam težav, 
saj se v svojem “Reagiranju” nisem 
opiral na govorice, temveč na izjave 
gospoda župana v članku v Žurnalu in 
tudi v dveh člankih v Primorskih novi
cah z dne 13.5.2009.
Kot sem napisal, vztrajam, da tudi 
brez tega, da damo staro italijansko 
šolo v Gregorčičevi Univerzi na Pri
morskem, bolnišnica, ki je regionalna 
južnoprimorska bolnišnica, mora do
biti urgentni center, saj je to določeno 
v državnem proračunu.
Izola je že podarila Univerzi na Pri
morskem stavbo starega vrtca v Drevo
redu 1. maja in zemljišče za kampus v 
Livadah. Zato resnično ne vidim, kako 
bi ta selitev pripomogla k razvoju Izo
le - kot da bi fakulteta sedaj ne bila v 
Izoli! Seveda pa se globoko strinjam o 
pomenu nalog župana pri razvoju Izo
le. Pa ti, ki živimo tukaj že dolgo, nad 
tem, trenutnim “RAZVOJEM” nismo 
prav navdušeni.
Tudi zato sem v svojem imenu in, 
verjemite mi, tudi v imenu mnogih 
Izolanov v svojih pisanjih do sedaj 
zastavljal vprašanja ali pa navajal dej
stva, ki so v celoti podprta z izjavami 
gospoda Klokočovnika ali pa zapisana 
v uradnih dokumentih. Res pa je, da 
samo sklepam, da župan Izole živi v 
svoji hiši v Luciji.
Vsa vprašanja sem javno zastavljal in 
še jih bom: občinskemu funkcionarju, 
županu Izole in ne zasebniku gospo
du Klokočovniku. Nimam niti volje 
niti potrebe, da bi se z njim ukvar
jal kot z zasebnikom. Podobo pa si 
ustvarja vsak sam s svojim dejanjem 
in ravnanjem, zato mislim, da bi bilo 
dobro, da si obnovi spomin na obljube 
iz volilnega časa in nam vsem, ne le 
meni, poroča, kaj od njih je uresniče
no in kaj še misli narediti, saj je od ta
krat minilo že več kot pol mandata. Ali 
je to petsto stanovanj, ali je to morda 
vedno manj prireditev, ali so to težave 
s financiranjem nekaterih društev, ko
munalni prispevki za nekatere investi
torje v industrijski coni, lokali, oddani 
“pravim” ponudnikom za najnižjo 
ponudbo, kot je primer bivšega TIG-a 
in še in še bi lahko naštevali dejanja, 
od katerih nimamo občani nobene 
koristi - kvečjemu škodo. Zato mislim, 
da so ta vprašanja legitimna in Izolani 
imamo vso pravico, da nanje dobimo 
javen županov odgovor. Zavedam se, 
da to ni lahko, vendar je potrebno, saj 
gospodari z našim skupnim premože
njem in nam ne sme biti vseeno, kako 
- dobro ali slabo.
Zahvaljujem se za povabilo na raz
govor, vendar na javno zastavljena 
vprašanja ali trditve pričakujem tudi 
javen odgovor. Nekateri, ko nimajo 
odgovora, začutijo potrebo, diskrediti
rati tistega, ki vprašanja zastavlja. Za 
svojo podobo v očeh Izolanov nisem 
zaskrbljen, saj sem jo s svojim šestin
tridesetletnim delom in življenjem v 
Izoli ustvaril in je nimam niti potrebe 
niti namena spreminjati. Alojz Pečan
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Plin bo potoval (tudi) po naši občini
Tako le bo plinovod potoval po 
naši občini. Prišel bo z Gažona, 
se pridružil trasi že zgrajene 
hitre ceste in pri Petrolu zavil 
v Šavrinske griče.

V Ajdovščini je bila v torek prva 
javna obravnava državnega pro
storskega načrta za prenosni pli
novod M6 od Ajdovščine do Lucije 
in okoljskega poročila z variantami 
rešitev posameznih prostorskih 
ureditev in strokovnih podlag.

Dopolnjen osnutek tega načrta je 
sicer v prostorih vseh občin raz
grnjen že od S. junija in bo na 
ogled do 10. julija, ko lahko za
interesirani podajo pripombe in 
predloge, gradivo pa je objavljeno 
tudi na spletnih straneh okoljske
ga ministrstva, kjer bo v 30 dneh 
po končani javni ragrnitvi ministr
stvo objavilo stališče do podanih 
predlogov in pripomb.
Osnovni cilj te obsežne investici
je je omogočiti oskrbo industrije 
in široke potrošnje na območju 
občin Ajdovščina, Vipava, Seža
na, Hrpelje-Kozina, Koper, Izola 
in Piran. Zaradi razvoja potreb 
po večjih količinah zemeljskega 
plina v naslednjih letih, je družba 
Geoplin plinovodi kot izvajalec 
gospodarske javne službe prenosa 
zemeljskega plina dolžan pravo
časno ustvariti pogoje za povečan

odjem oziroma novo točko odje
ma v slovenskem omrežju zemelj
skega plina.
S tem plinovodom bo industriji in 
široki potrošnji na območju našte
tih občin in širše omogočen odjem 
zemeljskega plina. Skupna dol
žina načrtovanega prenosnega 
plinovoda M6 je dobrih 71 km, 
od tega odseka od Ajdovščina do 
Lucije dobrih 63 km, od odcepa

Sežana do državne meje še skoraj 
7 km, nato pa sledi najkrajši del 
od Ospa do meje z Italijo. 
Povejmo, da bo plinovod v izolsko 
občino vstopil severno od Gažona, 
se nato spustil proti Izoli in ob tra
si hitre ceste do Izolske razdelilne 
postaje, od tam se bo, pred bodo
čim krožiščem spet povzpela proti 
staremu Jagodju in nato naprej 
proti Luciji. Načrtovalci so pred

videli vkopavanje plinovoda tudi 
povsod tam, kjer bo sekal druge 
komunikacijske vode. Glede na to, 
da gre vendarle za dela, ki utegne
jo komu začasno poseči v lastnino 
je udeležba na javni obravnavi, ki 
bo v Kortah v torek, 16. junija ob 
19.00 uri v tamkajšnjem Kultur
nem domu, lahko zelo koristna.

D.M.

Bomo reaktivirali rezervoarje za plin?
Danes se bodo v Kopru, na svoji 14. letni skupščini, zbrali člani Gospodarskega interesnega združenja za ute
kočinjen naftni plin, v katero je vključenih šest vodilnih ponudnikov, ki skupaj oskrbujejo približno 95% sloven
skih uporabnikov tega ekološko najmanj spornega energenta.
Živimo v času globalne recesije. 
Služba je postala, če je verjeti ve
likim ekonomistom, bela muha, 
cena osnovnih življenjskih stroškov 
se vrtoglavo dviga, in zanimivo, gle
de na porast cene nafte, smo prišli 
do situacije, ko je postalo dražje 
se zapeljati do Portogruara, kot pa 
kupiti novi plazma televizor.

Še bolj pa je zanimivo, da taisti veliki 
ekonomisti redno strašijo pred pri
hajajočo krizo, nikoli pa ne ponujajo 
praktičnih rešitev. Ker, ..zaprite se do
mov in upajte na najbolje" ni rešitev.
Je pa zato, po drugi strani, svet poln 
rešitev. In ljudi, ki te rešitve iščejo. 
Zgodovina nam je dala že mnogo al
ternativnih virov energije, od biogori- 
va, pa do avtomobilov, ki jih poganja 
navadno semensko olje, ali pa elektri
ka. Da o vozilih na sončni pogon niti 
ne govorimo. Včasih so sicer ta vozila 
promovirali predvsem kot ekološka, 
danes, v času, ko celo američani po
gledajo, koliko avtomobil „pije“, pre
den se odločijo za njegov nakup, pa ta 
vozila spadajo v ..recesijska" prevozna 
sredstva. Med vsemi temi pa so tre
nutno najbolj realna, a kljub temu pri 
nas zelo spregledana, vozila na plinski 
pogon.
Da bi kaj več zvedeli o tej temi, smo 
se odpravili na kraj, kjer smo pred leti 
celo imeli plinsko črpalko za avtomo

bile, torej na Butan Plin, kjer nam je 
nekaj pojmov razložil Zlatko Menhart, 
nekakšen ..tuttofare", ki je na podjetju 
zaposlen že zavidanja vrednih 31 let.

- Izola je imela svojo plinsko črpal
ko, nekoč...
- Ja, do leta 1998, nato se je trend spre
menil, in smo jo bili prisiljeni zapreti.
- Toda, kako to, da se lahko trend, ki 
je cenejši, spremeni?
- Včasih je bilo vse nekoliko drugače. 
Avtomobili s plinskim pogonom so bili 
v Jugoslaviji kar popularni, posebej v 
času, ko so uvedli bone. A takrat so 
plinske sisteme vgrajevali posamezni
ki, tako, zelo po indijansko. In takšni 
sistemi seveda niso bili najbolj varni. 
Danes pa je stvar drugačna, a pri nas, 
kljub temu, se o tem sodobnem plin
skem pogonu ne govori skoraj nič.

- Drugod po Evropi pa je pogon na 
plin nekaj povsem normalnega?
- Ja, posebej v Nemčiji in Nizozemski 
je pogon na plin zelo popularen. Tukaj 
pa smo bili vedno pod velikim vplivom 
Italije, ki pa je imela z avtomobilskimi 
plinskimi sistemi približno enake te
žave, kot smo jih imeli pri nas, torej 
nestrokovnost. Poleg tega, je vgradnja 
plinskega sistema v avtomobil marsik
je subvencionirana s strani države.
- Katere pa so prednosti avtoplina, 
pred klasičnimi gorivi?
- Takorekoč, vse. Najprej seveda cena, 
saj je plin enkrat cenejši od, naprimer, 
dizla, ob tem pa je tudi plin mnogo 
bolj ekološki. Sicer je najprej potreb
no vgraditi sistem za izgorevanje plina 
v avtomobil, pa dodaten rezervoar, 
tako da se cenovno verjetno ne izpla
ča tistim, ki se vozijo izključno na re
laciji Izola-Koper, a za tiste, ki na leto 
prevozijo večje število kilometrov, no, 
tukaj ni dvoma. Poleg tega ne smemo 
pozabiti, da je v primeru pogona na 
avtoplin vgrajen dodaten rezervoar, 
torej še vedno se lahko vozimo na na
vadno gorivo, če nam zmanjka plina. 
Iz osebnih izkušenj pa lahko povem, 
da tudi ko zmanjka plina, se lahko v 
četrti brzini, z minimalnim potiskom 
na plin vozimo vsaj do naslednje čr
palke takorekoč samo s hlapi. Pri go
rivu pa, kot vemo, ko ga zmanjka, ga 
zmanjka.

Pa še nekaj uradih podatkov
Kot je v sporočilu za javnost napisal di
rektor Istrabenz plini, Zorko A. Cerkve
nik, je bila lani poraba tega energenta 
za 4,04% večja od leta 2007, čeprav so 
cene na svetovnih trgih zelo porasle. 
Posebej vzpodbuden pa je podatek, da 
je v porastu uporaba avtoplina, čeprav 
se je pred leti zdelo, da je obodbje avto
mobilov na utekočinjen plin že mimo. 
Lani so namreč na klasičnih bencin
skih servisih odprli kar nekaj prodajnih 
mest utekočinjenega plina, poleg tega 
je v Sloveniji že specializiranih 37 av- 
toplinskih servisov, ki so lani prodali 
kar 2.180 ton utekočinjenega naftnega 
plina, kar je verjetno tudi posledica 
ugodne cene, saj je treba za plin od
šteti le 0,52 Eura za liter. V združenju 
že celo desetletje poudarjajo ekološke 
prednosti avtoplina v primerjavi z ben
cinskimi motorji, zlasti pa manjši C02 
izpuh in 250 krat manjšo količino 
prašnih delcev v primerjavi z dizelski
mi motorji.
Zato si bodo v združenju še naprej 
prizadevali za povečevanje porabe av
toplina in skušali ministrstva in ostale 
institucije prepričati o izjemnih pred
nostih, ki jih ima avtoplin kot alterna
tivno gorivo. Dunaj ima, naprimer, 
vseh 475 mestnih avtobusov na ute
kočinjeni naftni plin. Na Poljskem je 
že vsak vsak drugi, v Turčiji pa vsak 
tretji avtomobil na utekočinjen naftni 
plin. Zanimiv je tudi podatek, da so v 
Nemčiji lani odprli tisoč novih avto- 
plinskih servisov.
Vsekakor je vgradnja sistema smotrna 
odločitev za tiste, ki več časa preživite 
na cesti. Pa še nagradno vprašanje: bi 
bili pripravljeni investirati 1500 evrov, 
kolikor stane vgradnja dobrega siste
ma, za dobrobit planeta?

A.M.
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Krvodajalstvo je morda zadnji 
ostanek izolske delavske tradicije
Kot že vrsto let je izolski Rdeči križ pripravil tradicionalno letno srečanje krvodajalcev s katerim 
so obeležili svetovni dan krvodajalstva in podelili tudi priznanja krvodajalcem - jubilantom.
Izola je bila do nedavnega izrazito in
dustrijsko mesto in kot je že bilo v na
vadi so bili prav delavci najbolj redni 
krvodajalci. Zdaj je Izola vse bolj turi
stično mesto a delavska, proletarska, 
humanitarna zavest še vedno živi med 
ljudmi in zato ni nič čudnega, da Izola z 
868 odvzemi krvi v lanskem letu sodi v 
sam republiški vrh.

Med krvodajalci so danes ljudje 
najrazličnejših poklicev, izobraz
be in družbenega statusa, razve
seljuje pa tudi podatek, da se za 
to plemenito dejanje odloča tudi 
vedno več mladih, tistih iz pov
sem nove generacije krvodajalcev. 
Samo letos, v januarju mesecu, se 
je izolskim krvodajalcem pridru
žilo kar 33 mladih Izolanov.
Na srečanju so skušali iskati tudi 
razlage za takšen odziv mladih in 
ugotavljali, da gre za kombinacijo 
sodobnega, strokovnega pristopa 
in ohranjanje tradicije iz preteklo
sti.

Projekt Varno na počitnice je nadaljevanje 
že predstavljenega programa za osnovno
šolce 4. in 5. razredov izolskih šol z naslo
vom Otroci, uživajte varne počitnice!

V poletnem času so izpostavljeni 
predvsem otroci, vendar je dodatna 
informiranost usmerjena odraslim, 
saj s svojim vedenjem in zgledom 
bistveno pripomorejo k varnemu ob
našanju otrok. Zdravstveni delavci 
Zdravstvenega doma Izola in Zavoda 
za zdravstveno varstvo Koper smo v 
ta namen organizirali brezplačna 
predavanja s priporočili, ki so nujna 
za zdravje in varnost v pred polet
nem času. Sofinancer omenjenih 
aktivnosti je Občina Izola.

V nekoč delavskem mestu so znali 
vrednote negovati in jih prenašati 
na mlajše, zato se kriza vrednot 
današnjega časa, vsaj v krvodajal
stvu, ne pozna.
To je bilo moč videti tudi ob po
delitvi jubilejnih priznanj, saj smo 
lani imeli v Izoli kar 120 krvoda
jalcev - jubilantov, ki so kri daro
vali od 5 do 120 krat.

Predavanja smo imeli v četrtek, 4. 
junija v sejni sobi Zdravstvenega 
doma Izola. Predstavnica Fotoop- 
tike Rio iz Izole nas je seznanila 
o primerni zaščiti oči pred vplivom 
sončnih žarkov. Poudarek je bil na 
pomenu zaščite pred nevarnimi 
vplivi sonca in visokih temperatur 
na oči, ostrino in vid. Sonce in viso
ke temperature pa v poletnem času 
vplivajo tudi na živila in hrano, ki 
jih imamo na kopanju.
Poudarek je bil na primerni pri
pravi obrokov težje pokvarljivih 
živil, ki vsebujejo manjši odstotek 
vode. Vsebino nam je predstavila 
dr. Tamara Poklar Vatovec, nato pa 
nam je dermatovenerolog Markom 
Vok govoril o koristnih in škodljivih 

vplivih sonca na 
zdravje človeka, 
posledicah izpo
stavljanja sonč
nim žarkom, s 
poudarki na za
ščiti in preven
tivi. Predstavil 
nam je sedem 
osnovnih pripo
ročil: Omejimo 
čas na soncu ne 
glede na letni 
čas; uporablja
mo kreme z 
ZF 15 ali več; 
nosimo lahka

Največkrat, 120 krat, sta darovala 
Vojteh Dovč in Branko Vinkovič
(na fotografiji Saše Stepanova). 
Povejmo še, da sta se srečanja 
in podelitve priznanj udeležila 
podžupana Silvano Sau in Bojan 
Zadel, prišli pa so tudi gostje iz 
sosednje Furlanije-Julijske kraji
ne, s katerimi izolski Rdeči križ 
sodeluje že vrsto let. ur

bombažna oblačila z dolgimi ro
kavi in svetla pokrivala s širokimi 
krajniki ali čepice s ščitnikom za 
zaščito uhljev in vratu; poiščimo 
senco; nikoli se ne ženimo za za
gorelostjo; ne izpostavljamo se 
napravam za obsevanje (solarij); 
zaščitimo otroke in jih poučimo o 
varnem sončenju.
Novosti na področju spremljanja in 
seveda ukrepanja ob povišanih kon
centracijah ozona v zraku pa nam 
je predstavila doc. dr. Agnes Šomen 
Joksič, univ. dipl. inž. kem.. Pomen 
je na vsakodnevnem spremljanju 
onesnaženosti zraka v poletnem 
času, ko so dnevi daljši in tempera
ture visoke in je potrebno izvajanje 
dveh osnovnih ukrepov: izogibanje 
gibanju na prostem in zračenje pro
storov zgodaj zjutraj in zvečer. 
Projekt, ki je usmerjen v preventivo 
pred nastankom obolenj, poškodb 
in stanj, ki so posledica prevelike in 
nevarne izpostavljenosti sončnim 
žarkom želimo v naslednjem letu v 
pred poletnem obdobju razširiti na 
vse prebivalstvo obalnih občin. Za 
vse dodatne informacije, priporoči
la, gradivo in informativni material 
se lahko obrnete na koordinatorici 
projekta.
Pripravili koordinatorici projekta:

Taja Benčič Ribarič, ZD Izola

Nevenka Ražman, ZZV Koper

Jubilanti leta 2009
Na slovsnosti so podelili prizna
nja kar 120-tim krvodajalcem, 
ki so kri dali oetkrat, desetkrat 
in tako naprej do 120-tič. Zatadi 
pomanjkanja prostora objavlja
mo tiste, ki so kri darovali 30- 
krat in več.

Za 30 krat darovano kri
01. KINKOPF Valter
02. KOBAL Janez
03. MAKOVEC Branko
04. MARIČ Miloš
05. RAIČIČ Goran
06. SLAVEC Neva
07. STANIČ Boris
08. ŠUMENJAK Nadja
09. TOMAŽIČ Franc
10. VUK Klavdij
11. ŽIGRAJ Josip

Za 35 krat darovano kri
01. ADAMIČ Jadranka 

> 02. BATELIČ Vera 
1 03. JEŽ Vojko 
| 04. MATAHLIJA Slavica 
■s 05. RAZBORŠEK Zdenka
s 06. TUL Zorko 
£

Za 40 krat darovano kri
01. BENEDETTI Boštjan
02. BLAŠKO Marijan
03. MARTINOVIC Zlatko
04. ROKSANDIČ Drago
05. TUL Dušan

Za 45 krat darovano kri
01. BERGAMASCO Sergio
02. RUBELLI FURMAN Matej

Za 50 krat darovano kri
01. POPOVSKI Marjetka
02. TURK Robert

Za 60 krat darovano kri
01. GRBAC Lucijan
02. PAVLIN Dušan
03. STARC Nevenka

Za 70 krat darovano kri
01. BUKOVAC Miroslav
02. ŠAŠEK Robert

Za 80 krat darovano kri
01. MIKAC Edi Danijel
02. NOVAK Jože

Za 90 krat darovano kri
01. LENZI Carmelo
02. MARANCINA Egidij

Za 100 krat darovano kri
01. CUNJA Nada
02. FRANČEŠKIN Drago
03. URDIH Danijel

Za 120 krat darovano kri
01. DOVČ Vojteh
02. VINKOVIČ Branko

Sladkor, riž, 
paketi

I Izolski Rdeči križ obvešča, 
da imajo na zalogi sladkor, ! 

1 riž in pakete s hrano. Upra
vičenci lahko dobijo ome
njena živila in pakete vsak 

' ponedeljek in sredo od 09 j 
-12 ure.

Varno na počitnice ■ tudi odrasli
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Dogaja

Praznik vina, olja in rib je 
predvsem naš, domač praznik
Takrat, ko se je rojeval ta praznik je bil pod
pisani še predsednik občinske komisije za 
prireditve in priznati moram, da me je mo
tilo to skrivnostno dogovarjanje okrog tega 
dogodka, ki je že v prvi izvedbi predstavil 
lepo število izolskih vinarjev, nekaj manj 
oljkarjev in zelo malo ribičev. Ampak, ime je 
ostalo, vsebina pa tudi in ta konec tedna bo 
praznik spet zapolnil del starega mesta. 
Presenečenj sicer ne gre pričakovati, 
vsaj po napovedanem programu so
deč. Spet bodo na stojnicah vinarji, 
spet bo prišel kakšen oljkar, ki mu je 
letos prvič ostalo kaj neprodanega 
olja, ribičev ne bo, ker jih nima od 
kod biti, prišel pa bo kakšen doda
ten pridelovalec bio hrane, kakšno 
društvo za trajnostni razvoj, vsto
pnino za fešto pa bomo ponovno 
plačali s spominskim kozarcem.
Zal pa organizator, razen korektno 
oblikovanih flajerjev, ki so že nekaj 
dni po mestu, ni sklical tiskovne 
konference, na kateri bi to “našo” 
fešto dostojno predstavil. Zato smo 
odgovore morali poiskati direktno 
pri organizatorju, Centru za kultu
ro, šport in prireditve, kjer so nam

zaupali, da letošnja fešta bo zelo sardele na žaru, kalamare, sardele v 
“domača”. Šavorju itd.
Dogodek se bo letos (ponovno) Obiskovalce bodo zabavali ljudski 
odvijal po Ljubljanski, Verdijevi in godci: Štrace, Putrovke, Banda 
Aljetovi, ter na Manziolijevem trgu. Zluk, Tu i tamo, Moški pevski 
Vstopnina, ali raje, nakup spomin- zbor Izola, harmonikarji, Rok
skega kozarca, nas bo stal 2 evra. Bo Kleva Ivančič & Manuel Šavron,
pa ta kozarec naša edina možnost, ki pa bodo tokrat nastopili, seveda, 
da pridemo do degustacije vina in po domače, akustično, in predvsem, 
oljčnega olja, saj degustatorji na nestacionarno. Prosto se bodo giba- 
svojih stojnicah ne bodo imeli svo- li po prizorišču in zabavali prisotne, 
jih kozarcev. Kulinarična ponudba organizator pa se bo zavzemal, da 
bo ravno tako domača, torej izključ- ne bo prišlo do nevarnih, kakofo-
no ribja. Ta bo vključevala brodet, ničnih glasbenih predstav, ko bi se

slučajno dva ansambla srečala.
Letos bo v petek tudi turnir v briš- 
koli in tršetu, oba večera pa bo v 
spodnji auli v Manziolijevi palači 
razstava oljkarjev in vinarjev. 
Nekatere bo verjetno razveselilo 
tudi to, da se bo letos poskušal pra
znik širiti še na Sončno nabrežje, 
saj na Centru upajo, da bi lahko v 
naslednjih letih sodelovali tudi z 
gostinci.
Pričakujemo lahko torej nič kaj 
pompozen praznik vina, oljk in rib, 
kar pa ni nujno slabo. Ravno obrat
no, v navalu množičnega turizma, 
množičnih “kulturnih” dogodkov, 
ki s klasičnim pomenom kulture 
nimajo nič skupnega, in v navalu 
sodobnega populizma, je navadna 
domača šagra ravno to, kar si doma
čini še najbolj želijo. Naj to ostane 
naš praznik.
Vprašanje je le, če je to nalašč, ali 
pa je za to krivo pomanjkanje prora
čunskih sredstev. Pač, rek pravi, da 
z manj lahko dosežemo več. Že res. 
A noben rek ne pravi, da s še manj, 
lahko dosežemo še več. Prej ali slej, 
se ta teorem ustavi. a.m.,d.m.

44 tisočakov za celo poletje
Že res, da je recesija povsod in tudi v občinski blagajni, pustila nekaj sledov, Toda, de
nar, ki ga občina namenja prireditvam v naslednjih dveh mesecih in pol je zares mizeren. 
Kljub vztrajanju pri razpisih pa se zdi, da vsi organizatorji niso enakopravni.
Da gre za res mizerna sredstva pove 
že podatek, da bo Mestna občina 
Ljubljana, samo za Ljubljanski po
letni festival prispevala več kot 600 
tisoč Evrov, skupaj pa bodo poletne 
prireditve v Ljubljani gotovo prejele 
blizu milijon evrov oziroma petin- 
dvajestkrat toliko kot izolski Center 
za kulturo, šport in prireditve, ki naj 
bi poskrbel za uresničevanje turi
stične strategije, ki govori o Izoli kot 
o mestu prireditev.
Kdorkoli misli, da toliko denarja za
dostuje podcenjuje predvsem nasto
pajoče ali pa o cenah ne ve prav do
sti. Morda v informacijo: povprečni 
evropski glasbeni izvajalec danes 
stane med 1.000 in 3.000 Eur., za 
vsaj malo znano ime bo že treba 
odšteti med 3 in 5 tisoč evri, za 
kakšnega veterana (recimo Eric 
Burdon), ki trenutno ni več v špi
ci, pa med 10 in 15 tisočaki. Če to 
prevedemo v jezik izolskega prora
čuna bomo ugotovili, da bi si za ta 
denar lahko privoščili dve ostareli 
glasbeni zvezdi, ki bi morda priva
bili tudi kakšnega gosta od drugod, 
vendar bi nam verjetno zmanjkalo

denarja za varnostnike, čiščenje pri
zorišča, ozvočenje in osvetlitev, da o 
odru ne govorimo. A kaj, ko bo mo
ral ta denar zadoščati za vse prire
ditve, od Dnevov oljk, vina in rib do 
Ribiškega praznika, za še dva sejma 
starin in seveda za vse stroške, ki 
sodijo k tem prireditvam. Preprost 
izračun pokaže, da denarja ni niti 
za eno pametno prireditev, kaj šele 
za redne poletne prireditve, ki bi k 
nam privabile turiste.
Dobro, razumemo, da denarja ni in 
ko ga ni bomo pas zatisnili vsi. A vsi 
ga očitno ne bodo, saj bo Kino Otok 
dobil več denarja kot ga je rezervi
ranega za vse poletne prireditve v 
organizaciji Centra, še bolj pa pre
seneča financiranje Združenih iger 
narodov, ki dejansko životarijo že 
nekaj let a bodo tudi letos organiza
torji prejeli nekaj več kot 30 tisoča
kov. In da ne bo pomote. Nič nima
mo proti temu, da kdo dobi dovolj 
denarja, vseskozi pa zagovarjamo, 
da morajo imeti organizatorji prire
ditev enake možnosti. Z denarjem 
smo vsi dobri, brez denarja pa smo 
vsi enako slabi. Mef

Morda ste spregledali... zgodbo
V prejšnji številki Mandrača je bil v Uradnih objavah objavljen javni natečaj 
za izbor najboljše zgodbe iz izolskega izročila. Predmet razpisa je izbor naj
boljše zgodbe iz izolskega izročila z namenom dviganja zavesti o pomenu 
izolske kulturne zgodovine s prispevki oz. leposlovnimi deli, v katerih se 
obuja tradicije in izročilo mesta in podeželja Izole.
Na natečaju lahko sodelujejo posamezniki ali samostojni podjetniki, ki delujejo 
na razpisanem področju, nevladne in zasebne kulturne organizacije s statusom 
pravne osebe (društva, ustanove, zasebni zavodi idr.), gospodarske družbe. Pri
javitelji lahko prispevke predložijo v slovenskem in v italijanskem jeziku. Stro
kovna komisija bo ocenjevala umetniško vrednost prispevka, izvirnost teme in 
možnost nadaljnje rabe v namene turistične in kulturne promocije Izole. Komi
sija, imenovana s strani župana, bo po pregledu in obravnavi vlog, predlagala 
županu v odkup prve tri najboljše ocenjene prispevke. Izbrani prijavitelji obdrži
jo moralne avtorske pravice, materialne avtorske pravice, vključno s pravico do 
predelave obdrži občina Izola. Vrednost vseh razpoložljivih sredstev, namenje
nih za ta javni razpis, znaša 6.000,00 EUR, nagradili bodo 3 leposlovna dela in 
sicer s tremi, dvema in enim tisočem evrov. Razpis se zaključi 1.09.2009.
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Izolani polnijo mreže in vitrino
Jadranje

Najpomembnejše tekmovanje na kate
rem trenutno sodelujejo izolski športni
ki je gotovo evropsko prvenstvo jadral
cev razreda 470 na avstrijskem jezeru 
Traunsee, Od slovenskih jadralcev je na 
evropskem prvenstvu le posadka Mitja 
Mikulin - Sebastjan Prinčič (Burja Izola), 
ki prva dva dneva kvalifikacij ni ravno 
blestela, saj sta v konkurenci 82-tih po
sadk trenutno na skromnem 63-tem me
stu. Posebej slabo sta vozila prvi dan, ko 
sta bila v svoji skupini globoko v drugi 
polovici, za povrh pa sta v tretji regati še 
prehitro štartala in bila diskvalificirana. 
V torek sta bila nekoliko boljša, čeprav 
pogoji za njune jadralske karakteristike 
še zdaleč niso ugodni. Piha namreč zelo 
slab veter spremenljive smeri. Do konca 
kvalifikacij manjkajo jadralcem še štiri 
jadranja in ob boljših pogojih in z več 
sreče bi se lahko še vedno uvrstila v prvo 
polovico tekmovalcev, za uvrstitev v fi
nalni obračun za medalje pa je menda že 
prepozno.

KiCK BOXING

Jaka HUDALES se je že tretjič zapored 
vpisal med zmagovalce prestižnega sve
tovnega pokala v kickboxingu, Andrej 
Škergat in Dušan Lamut pa sta bila tre
tja.
V dneh od 05. do 07.06.2009 se je v Rimi
niju (Italija), v soorganizaciji svetovnega 
združenja kickboxing organizacij WAKO 
in italijanske zveze F.I.K.B., odvijal tradi
cionalni 14. svetovni pokal v kickboxin
gu, znan pod imenom »WAKO WORLD 
CUP - BEST FIGHTER«. To prestižno 
tekmovanje je tokrat privabilo kar 1848 
tekmovalcev iz 141 klubov in 26 držav, 
ki so se preizkušali na 15 boriščih. Samo 
tekmovanje je potekalo v disciplinah 
semi, light, light-kick in full contact, v 
vseh starostnih kategorijah, kot tudi v 
vseh zvrsteh form.
Na povabilo selektorske komisije pri 
Kickboxing zvezi Slovenije, so se tega te
kmovanja udeležili tudi štirje člani kluba 
KiT iz Izole.
V kategoriji kadetov, do 69 kg je v semi 
contactu slovenske barve zastopal Jaka 
HUDALES, kateri je ponovno pokazal,

da je trenutno najboljši borec v svoji sta
rostni in težnostni kategoriji, saj je k svo
jima predhodnima uspehoma, osvojena 
pokala v letu 2007 in 2008 dodal še no
vega, 1. mesto in osvojen pokal 14. Best 
Fighter za leto 2009. Za osvojitev naslo
va je moral stopiti v borišče kar štirikrat 
in se zoperstaviti štirim borcem, ter na 
koncu v velikem finalu premagati odlič
nega Madžara Andoja. Kljub utrujenosti 
je do odličja poskušal priti še v kategoriji 
do 63 kg, kjer je po začetnem uspehu in 
preboju v polfinale klonil proti Italijanu 
Farina, ter tako osvojil še 3. mesto.
V mladinski konkurenci v light contactu, 
do 63 kg je nastopil Andrej SKERGAT. Po 
uvodnih odličnih borbah in napredova
nju v polfinale se je tu srečal z nemškim 
tekmovalcem Yasarjem. Po prvem delu 
borbe vodstvo do takrat odličnega Šker- 
gata, nakar je sledil preobrat, Nemec je 
prevzel pobudo in tako na koncu napre
doval v finale, Škergat pa se je moral za
dovoljiti z še vedno odličnim 3. mestom.
V članski konkurenci, v kategoriji do 63 
kg, v light contactu smo Slovenci imeli 
svojega aduta v Dušanu LAMUTU. Po 
superiornih zmagah nad svojima na
sprotnikoma iz Anglije in Italije, mu je 
v polfinalu stal nasproti odličen Rus Mi- 
chail Gerasimov, kasnejši zmagovalec. 
Najzanimivejša borba te kategorije, lahko 
bi rekli kar finalna borba, saj sta oba po
kazala izredno visok nivo tehnike in tak
tike, na koncu katere je sicer slavil Rus, 
vendar je bil del aplavza namenjen tudi 
Lamutu zaradi odlične borbe. Zasluženo 
tretje mesto in bronasta medalja.
Raniš SMAJLOVIČ je nastopil v light con
tactu v kategoriji do 94 kg, v semi contac
tu pa v najtežji kategoriji, nad 94 kg.

V light contactu mu je žreb namenil od
ličnega Hrvata Miškoviča iz Rovinja. Po 
prvem izenačenem delu borbe je pobu
do v svoje »noge« prevzel Hrvat, kateri 
z njimi ni dovolil Smajloviču, da se mu 
približa in izvaja svojo zamišljeno takti
ko. Na koncu zaslužena zmaga Hrvata.
V semi contactu je ravno tako naletel na 
močnega italijanskega tekmovalca Onga- 
ra, kateri je v tej borbi tudi slavil zmago. 
Vsekakor je uspeh Izolanov razveseljiv, 
predvsem pa velika obveza za naprej, 
kajti nekatere čaka še vpoklic v reprezen
tanco, katera bo nastopila na Evropskem 
kadetskem in juniorskem prvenstvu, ki 
bo letos potekalo v Puli, člane pa na
stop na Svetovnem prvenstvu v Avstriji 
oziroma v Franciji. Skratka za nekatere 
počitnic ni.

POGLED S STRANI
iše: Žarko Kovačič

Z Dnevom rokometa se je kon
čala klubska rokometna sezona 
08/09.
Revija je ponudila tudi dve re
prezentančni tekmi. Dekleta so 
se pomirila s sosedami iz Italije, 
fantje pa so gostili Slovake. Obo
ji so tudi zmagali, prepričljivo. 
Boris Čuk, sedaj vodi italijansko 
žensko reprezentanco, se po
razu ni mogel izogniti. Visoka 
zmaga (40:19), ni bila posledica 
neke »velike« igre Slovenk. Od 
naših igralk je nastopala samo 
Neža Mitruševska, ki pa ni dose
gla gola. Po bledi evropski beri, 
je vse še kako dobro došlo pred 
nastopom na Mediteranskih 
igrah. Prav te igre so namreč 
edina ženska rokometna meda
lja. Seveda pa bo ponovitev zelo 
težka, saj razen skandinavskih 
ekip, bo na igrah »cvet« ženske
ga rokometa.
Moška reprezentanca se je od
dolžila Slovakom za slovo od 
svetovnega prvenstva. Gostje 
res niso nastopali v popolni za-

Nogomet

Mladi izolski nogometaši iz selekciju U10 
so ponovno zmagali na mednarodnem 
turnirju Alpe Adria v avstrijskem Belja
ku. To je bila že tretja turnirska zmaga 
te generacije, ki naslednje leto prestopa 
v višji razred, dobi novega trenerja in 
seveda tudi druge,, močnejše tekmece. 
Ampak, ta čas šele prihaja, oni pa se 
zdaj lahko veselijo lepe zmage v Avstriji, 
kjer so zanesljivo premagali vse tekme
ce. Pomerili so se z moštvi SC Magdalen, 
SC Bodensdorf, VFI Nurenberg, SNKV 
St. Polten, TSV Ludvigsfeld Munchen in 
ASV Dachau. Zanimivo je, da so tokrat 
igrali na večjem igrišču oziroma na polo
vici pravega igrišča in dvakrat po dvajset 
minut, kar sicer v tej kategoriji ni običaj. 
Kljub temu so mladi Izolani odlično odi
grali vse tekme in zanesljivo zmagali v 
svoji kategoriji.
Za Izolo so igrali: Loshy Endrit, Zarič 
Uroš, Čavalič Amir, Bičič Nick, Koščak 
Jan, Požrl Rok. Zajec David ml., Bohinec 
Marko, Sever Leon, Kopič Matija, Padar 
Matej, in Opara Žiga. Trener je bil Fabio 
Lovrečič, tehnični vodja David Zajec, 
Jan Zajec pa drugi tehnični vodja. Tudi 
tokrat so bili v veliko pomoč starši: Aleš 
Bohinec, Miran in Nana Opara in Marko 
Požrl

Balinanje

V derbiju zmaga Izolanom
V lokalnem derbiju 1. območne 
lige Slovenske Istre so bili pre
pričljivo boljši gostitelji.
Jadran Izola: Korte 14:8

sedbi, vendar pa je tudi na naši 
strani bilo veliko odsotnih. Vče
rajšnja tekma proti Belorusom 
bo že dala odgovor, kdo bo ob 
Nemcih iz naše skupine sodelo
val na EP. Sledi naporen ciklus 
tekem in naši obljubljajo popol
no mobilizacijo in zmage tudi 
na gostovanjih. Žal pa moška 
reprezentanca ne bo sodelovala 
na MI. Škoda, premoremo veliko 
mladih igralcev, kateri potrebu
jejo prav take tekme.Vendar pa 
RZS ne zaupa novim močem. 
Samo ob osvojitvi medalje bi se 
RZS izognil plačilu stroškov so
delovanja. Razumljivo, da tega 
ni nihče mogel obljubiti, svoje 
pa je dodala še recesija. Kot pa 
sem že omenil, vprašanje je, 
kdaj bodo nasledniki sedanjih 
reprezentantov prišli do potreb
nih izkušenj. Vse več, vendar 
potiho, se govori o novem selek
torju moške ekipe. Vsi predvide
vajo, da bo stvar znana šele po 
kvalifikacijah za EP, predvsem 
zaradi potrebnega miru. O novih 
imenih se samo ugiba. Predsed
nik RZS Bobinac pa zagotavlja, 
da je veliko »povpraševanje« po 
delovnem mestu.
Na Dnevu rokometa so se že 
tradicionalno srečale različne 
selekcije iz zahoda in vzhoda. 
Že nekaj let so boljše selekcije iz 
zahodne strani države in poleg 
so bili tudi naši.
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Kegljanje

Državno prvenstvo dvojic za kadete in 
kadetinje
Ta vikend je bilo v Zagorju državno pr
venstvo dvojic v mlajših kategorijah. 
Zelo uspešno sta nastopili tudi Izolski 
dvojici v kategoriji letnikov 1998/99. 
Med dekleti je zmagala dvojica Bresta 
iz Cerknice Hren / Potokar z 1251 pod. 
keglji. Na tretje mesto se je uvrstila naša 
dvojica Tadeja ZAGORŠEK / Nina OGRIČ- 
z 1212 podrtimi keglji.
Med dečki je zmagala dvojica Proteusa 
iz Postojne Požar / Alibegič z 1327 pod. 
keglji. Naša dvojica Maks GORJUP / Ma
tej PETRNELJ pa se je uvrstila na peto 
mesto z 1218 podrtimi keglji.
Gorjup Gorazd_____________________

Judo

Na Reki so za Pokal Svetega Vida tekmo
vali tudi judoisti Judo kluba Izola in do
segli nekaj dobrih uvrstitev:
Dean Maslo je bil med starejšimi dečki 
nad 73 kg drugi, Lea Knez pa med mlaj
šimi deklicami do 40 kg tretja.

Veslači skozi fotografski objektiv
Najzanimivejši fotografski utrinki z Istr
ske mednarodne veslaške regate, ki jo je 
pred kratkim v Izoli organiziral VK Argo, 
bodo do konca junija na ogled v Kultur
nem domu Izola. Na razstavi sodeluje 
več fotografov, ki so okrog 250 veslačev 
skozi objektiv spremljali na 2000 metrov 
dolgi progi od Belih skal do Simonove
ga zaliva in zabeležili veliko zanimivih 
utrinkov.
Odprtje razstave, katere namen je lju
dem približati lepote veslaškega športa, 
ki ima v Izoli dolgo in častitljivo tradici
jo, bo v torek, 16. junija, ob 19.30. Vljud
no vabljeni!

Pohod za srce do Marezig
Podružnica za srce za slovensko Istro 
vabi v soboto, 13.06.2009 na pohod ZA 
SRCE IN DUŠO. Zbirno mesto je na par
kirišču pri VINAKOPER v Kopru. Odhod 
ob 8:00 uri z osebnimi avtomobili do 
VANGANELA, izhodišča peš poti. Od tu 
bo pot vodila po markirani POTI ZA SRE 
v MAREZIGE (284vm),kjer bo krajši po
stanek. Sledi vrnitev po krajši poti. Sku
paj počasne hoje bo 4ure. Počitki niso 
všteti. V VANGANELU in MAREZIGAH 
bodo meritve krvnega tlaka. Pelerina ali 
vsaj dežnik in en liter vode je prav, da 
je v nahrbtniku. Vodja pohoda DARKO 
TURK, priporoča tudi pohodniško obu
tev.

Predsednik Tiirk častni 
pokrovitelj Eurofesta 2009
Letošnji Eurofest se nezadržno pri
bližuje. Tokratni rokometni festival 
mladih bo potekal pod častnim po
kroviteljstvom predsednika Sloveni
je g. Danila Tiirka. Do tokratne, že 
17. izvedbe, nas ločita le še dobra 
dva tedna, zatem pa bo zlasti Izola 
za teden dni dobila povsem drugo 
podobo.
Eurofest 2009 bo potekal od 30. junija 
do 5. julija, na njem pa bo sodelovalo 
nad 130 ekip. To je nekoliko manj kot 
v zadnjih letih, kar je bilo spričo gos
podarske krize tudi pričakovati. Kljub 
temu bo množičnost znova prišla do 
izraza, saj je prijavljenih dobrih dva 
tisoč petsto udeležencev. V svojem 
obdobju od prve izvedbe, na kateri je 
nastopilo 20 moštev, pa do danes, je 
tako Eurofest prerasel v izredno obi
skan turnir s številčno in pestro med
narodno udeležbo. Letos žal ne gostov 
iz Taiwana, ki so bili redni obiskovalci 
dosedanjih tekmovanj. Vendar zaradi 
tega ne bo na športnih prizoriščih v 
Izoli in Kopru nič manj živahno, špor
tnice in športniki iz trinajstih držav pa 
se bodo pomerili v sedmih tekmoval
nih kategorijah.
Otvoritveno slovesnost - začela se 
bo v torek, 30. junija 2009 ob 20. uri, 
bodo kot običajno izpeljali z mimo
hodom ekip s plaže »Na svetilniku« 
do mestnega jedra. Tudi letos bodo 
za popestritev dogajanja ekipe spre
vod izvedle v karnevalskem stilu. Na 
otvoritev so vabljeni tudi veleposlaniki 
držav udeleženk. In čeprav bodo tudi 
na tem turnirju v ospredju športni 
boji, si bo Eurofest 2009 marsikdo za
pomnil tudi zaradi pestrega družab
nega dogajanja v večernih urah, ki bo 
ponudilo priložnosti za tkanje novih 
prijateljskih vezi med udeleženci tega 
mednarodnega turnirja.
Zaradi obsežnosti organizacije vabi 

prireditelj k sodelovanju prostovolj
ce (nudi hrano in bivanje), ki želijo 
pridobiti izkušnje na tem področju 
in prispevati k uspešni izvedbi Euro
festa. Informacije: 05/ 640 41 19 ali 
na www.eurofest.si, eurofest.izola@ 
gmail.com).

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
Uredništvo: Aljoša Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, Drago Mislej, 
Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard Dečman (foto) 
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1,20 EUR. / Polletna naročnina: 29 EURO. 
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 / Prelom: Graffi! Line 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Iz Pariza v Beograd in Novi Sad
V nedeljo, 31. maja 2009 je na povabilo 
slovenskih rojakov, ki živijo v Franciji, v 
Parizu, obiskala in nastopila s svojim 
programom izolanka in pevka, Mar
jetka Popovski. Povabilo jo je Društvo 
Slovencev v Parizu, ki so organizirali 
vsakoletni Shod pariških Slovencev, s 
katerim počastijo prihajajoči praznik 
Dneva Državnosti.

Predsednica društva Ana Vičič, 
drugače doma s Prema, je pripravila 
recital na temo »Trije svetovi», ki je 
bil simboličen prikaz izseljeniške
ga doživljanja življenja in izkore
ninjenosti. Zdravljico so za uvod v 
slovenskem in francoskem jeziku 
zapeli otroci, v nadaljevanju pa sta 
svoje poezije predstavili Ana Vičič 
in pesnica in prevajalka Mateja Bi
zjak. Pesnitev iz leta 1953, 
poznanega francoskega sli
karja Vena Pilona, rojene
ga v Ajdovščini, je prebiral 
njegov sin Dominique Pi
lon in opisuje življenje slo
venskih rudarjev v Franciji.
Med recitali je svoje ugla
sbene pesnitve s kitaro za
pela Marjetka Popovski, 
ki je s primorsko narodno

nošo, v katero je bila oblečena in s 
pesmijo ponesla tudi delček svojega 
kraja s seboj. Prireditev sta obiskala 
in vse navzoče pozdravila tudi slo
venski veleposlanik v Franciji, g. 
Janez Šumrada in dr. Boris Jesih, 
državni sekretar parlamentarnega 
odbora za Slovence po svetu. Po 
končanem kulturnem programu je 
sledilo družabno srečanje, kjer so 
vsi navzoči skupaj z Marjetko prepe
vali slovenske ljudske pesmi in se ob 
sodelovanju domačega harmonikar
ja Marjana Slaviča tudi naplesali. 
Slovenska ljudska pesem bo odme
vala tudi v dveh slovenskih druš
tvih, Sava v Beogradu in Kredarica 
v Novem Sadu, kamor Marjetka od
potuje že v petek, 12. junija, kjer bo 
imela samostojni celovečerni pevski 
nastop »Zapojmo si !»

Cenjene stranke obveščamo, da smo v 
jranšizniprodajalni Polzela v Koprski 18, 
obogatili naš program nogavic še z blagovno 
znamko kvalitetnega ženskega 

perila Komet iz Metlike KOM E T
Vabimo vas, da nas obiščete vsak dan dopoldan 
od S.ure do 13. ure - popoldan od 16. ure do 20. ure. V soboto samo dopoldan.

Veselimo se vašega obiska!
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Kvartet Sedem plus in 
njihovih 15 let harmonij
V soboto, 13. junija bodo v veliki dvorani portoroškega Avditorija obletnico proslavili z velikim koncertom na 
katerem jih bo spremljal orkester Roberta Vatovca. Obeta se vrhunski koncert domačih izvajalcev.

Kvartet 7 plus je izolski da bolj ne 
more biti. Kako tudi ne, ko pa nas 
že polnih 15 let spremlja od kon
certnih odrov do pogrebov in od te
levizijskih nastopov do gostilniških 
ad hoc koncertov.

Ampak Sedem plus niso navaden kvar
tet. So pevska skupina, ki je prehodila 
dolgo pot od prepevanja ljudskih pe
smi do črnskih duhovnih pesmi in od 
sodobnih zborovskih skladb do jazza 
in swinga. Pa še nekaj jih loči od veči
ne podobnih skupin. Na nastopih red
no uporabljajo ozvočenje za povrh pa 
si pomagajo tudi s posnetimi inštru- 
mentalnimi bazami, tako da poslušal
cu ponudijo občutek petja ob pravem 
orkestru. Pa tudi to so presegli in zdaj 
je pred njimi eden pomembnejših na
stopov, ko bodo v portoroškem Avdi
toriju na jubilejnem koncertu zapeli 
skupaj z velikim orkestrom Roberta 
Vatovca.
Kvartet Sedem plus je nastal iz nek
daj zelo cenjenega in nagrajevanje- 
ga izolskega komornega zbora, ki
žal ne obstaja več. Takrat so nekateri 
pevci tega zbora vsake toliko zape
li tudi v manjši sestavi in na manj 
uradnih koncertih, potem pa so med 
vožnjo z enega od nastopov zbora v 
avtomobilu ugotovili, da so zbrani vsi 
potrebni glasovi za kvartet. Malo so 
zapeli že med vožnjo, malo več po vo
žnji in potem vse pogosteje, dokler ni 
padla odločitev, da začnejo nastopati 
tudi v tej sestavi.
Že pred tem so Leon Bučar, Steljo 
Grbec, Goran Trebeč in Tomaž Am
brož nekaj malega prepevali in vsi se 
spominjajo prvega nastopa pri Sonji v 
Kortah, kjer so oni in obiskovalci do
živeli presenetljiv pevski večer. Ker pa 
je bilo za nekatere dvojno “delo” pre
več naporno (v zboru in kvartetu) so 
se zgodili prvi kadrovski premiki. Naj
prej je prišel Danilo Japelj in malo ka
sneje še Mario Petvar. Tako je nastala 
zasedba, ki je delovala skupaj več kot 
deset let. Kot je povedal Leon Bučar,

Med prvim nastopom z orkestrom Roberta Vatovca

kmalu razprodali. Največ seveda na kon
certih, ki so bili vedno izvrstno obiskani. 
Potem pa je sledil njihov najpomemb-

so se dokaj hitro odločili za drugačen, 
sodoben pristop k petju in kmalu so 
razmišljali tudi o prvih posnetkih. 
Prvič so se predstavil širšemu občin
stvu junija 1993 na koncertu v Porto
rožu, septembra istega leta pa so že 
izdali prvenec PrijatTi z izborom slo
venskih ljudskih in drugih pesmi. Od 
takrat naprej so si koncerti in različni 
nastopi kar sledili in zdaj se jih je na
bralo že več kot 600. Koncertirali so po 
celi Sloveniji in veliko tudi v tujini, so
delovali so v mnogih radijskih in tele
vizijskih oddajah in snemali z mnogi
mi priznanimi glasbenimi skupinami 
in pevci, kot so Faraoni, Rudi Bučar, 
Primorski fanti {s slednjimi so prejeli 
številne nagrade na najpomembnejših 
festivalih slovenske narodno zabavne 
glasbe), s 3Big Band Orkestrom in z 
Gojmirjem Lešnjakom Gojcem v gle
dališki predstavi Domovina, ljubezen 
moja, kjer so nastopali tudi izolski The 
Hamrs. Nastopali so na velikih festiva
lih kot so: Festivalu Lent v Mariboru, 
na izolskem Mediteran festivalu, na 
Metliških poletnih prireditvah, ob 
Županovem klicarju v Piranu itd. 
Kvartet je bil vse bolj studijsko in ra
ziskovalno naravnan, Marjan Petvar, 
je skrbel za kvalitetne baze in kmalu 
je sledila plošča s priredbami sloven
skih ljudskih pesmi z naslovom Sijaj 
mi sončece, ki so jo, tako kot prvo, prav

nejši preskok, ko so leta 1998 posneli 
album Balada o trobenti in klarinetu, 
kjer se je kvartet predstavil v popolnoma 
novi luči, s priredbami črnskih duhov
nih, znanih ameriških jazz in pop zim
zelenih melodij 
v slogu skupine 
Manhattan Tran
sfer.
Sledil je krajši 
oddih med kate
rim se je zgodila 
še ena kadrovska 
zamenjava, ko 
je Danila Japlja 
zamenjal Edvin 
Panger.

Po koncertu s Plattersi

Ta zasedba je na eni od proslav nastopi
la skupaj z orkestrom Roberta Vatov
ca in tako se je rodila ideja o skupnih 
jubilejnih koncertih ob petnajstlenici 
kvarteta Sedem plus. Osrednji bo že 
to soboto v portoroškem Avditoriju, 
ki ga bodo snemali tudi za radijske in 
televizijske programe, na tem koncer
tu pa bodo svoje privržence gotovo 
spet presenetili z nekaj drugačnimi, 
bolj jazzovsko in celo pop orjentira- 
nimi pesmimi, seveda pa bo poudarek 
na črnskih duhovnih pesmih pa tudi 
kakšna ljudska se bo znašla za bis, 
brez katerega ne mine noben koncert 
izolskega kvarteta.

M,D,

p.s. Mija bodo fantje nastopili tudi v 
Izoli, toda občinski proračun ne zmore 
zbrati dovolj denarja, da bi vsak od 34 
glasbenikov dobil vsaj 70 Eurov hono
rarja, tako da bodo morali pevci na
stopiti brez velikega orkestra. Razen, 
če bo kdo od odgovornih ali kakšen 
sponzor poskrbel, da bodo tudi Izolani 
deležni koncerta v celoti.

Tako le se je začelo v gostilni pri Sonji

Odkrivanja so najlepša
Priznati moram, da rad odkrivam nove stvari. Brskanja po internetu 
me velikokrat odnesejo na povsem nove svetove in vsakič ko odkrijem

kaj takega mi je lepo. Pa ni treba 
vedno na internet. V ponedeljek je 
zadolščal že obisk v izolski Ozari in 

junj Rusija _ _ srečanje z obiskovalci njihove šole
ustvarjalnega pisanja. In čeprav naj 
bi bil nekakšen predavatelj sem se 
verjetno še največ naučil prav jaz. 
Nekaj iz pogovorov, veliko pa iz 
knjižice Jurija Rustje z naslovom 
Nočni čuvaj, ki jo je izdala Mestna 
knjižnica Piran. Prebral sem jo v 
enem samem dihu in se ponovno 
prepričal, da so med nami ljudje ne
omejene ustvarjalnosti. Spet se bo 
treba učiti. Kako naj sicer napišem 
nekaj takšnega: Mef

NOČNI ČUVAJ

S Primorskimi fanti so bili zmagovalna kombinacija

trinajstletnica 
medvedek zamiži 

ko oblači prve tangice
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Četrtek, II.junij 2009
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00 

2. predavanje iz niza predavanj na temo VLOGA ŽENSKE V SODOBNI DRUŽBI:

»Ženska in materinstvo danes«
O vlogi ženska-mati, kot so jo ženske prenesle vase in kot jo skupaj z moš
kimi tudi ohranjajo, bo govorila Alenka Rebula. Alenka Rebula je psiholo
ginja in pesnica, avtorica knjig Globine, ki so nas rodile ter Blagor ženskam. 
Diplomirala je iz filozofije, več kot 20 let piše, predava, vodi andragoške 
delavnice.

Kino Odeon
Ob 19.00 STARI, RAD TE IMAM -1 Love You, Man Režija: John Hamburg 
Ob 21.00 SIROTIŠNICA - El Orfanato Režija: Juan Antonio Bayona

Petek, 12.junij 2009
Kino Odeon

Ob 19.00 STARI, RAD TE IMAM -1 Love You, Man Režija: John Hamburg 
Ob 21.00 SIROTIŠNICA - El Orfanato Režija: Juan Antonio Bayona

Sobota, IS.junij 2009
Kino Odeon

Ob 19.00 SIROTIŠNICA - El Orfanato Režija: Juan Antonio Bayona 
Ob 21.00 STARI, RAD TE IMAM -1 Love You, Man Režija: John Hamburg

Nedelja, 14.junij 2009
Kino Odeon

Ob 19.00 STARI, RAD TE IMAM -1 Love You, Man Režija: John Hamburg 
Ob 21.00 SNEG - Snijeg Režija: Ajda Begič 

Igrajo: Zana Marjanovič, Jasna Ornela Bery, Sadžida Šetič, Vesna Mašič, Emir 
Hadžihafizbegovič, Irena Mulamuhič Čustvena drama prikazuje odmaknjeno 
bosansko vasico, v kateri je grozote vojne preživelo le šest žensk, dedek, štiri 
punce in mlad fant. Pod vodstvom odločne Alme skušajo preživeti s prodajo 
slivove marmelade in drugih domačih izdelkov, dokler njihovega življenja ne 
zmotita poslovneža, ki jim ponudita denar za izselitev. Ob prihajajoči zimi in 
snegu, ki bosta vas odrezala od sveta, morajo prebivalci izbrati med željo po 
preživetju in čustveno navezanostjo na domači kraj.

Ponedeljek, IS.junij 2009
Glasbena šola Izola - ob 19.30 

koncert v dvorani glasbene šole

Veronika Koren klavir
Kino Odeon

Ob 19.00 STARI, RAD TE IMAM -1 Love You, Man Režija: John Hamburg 
______________ Ob 21.00 SNEG - Snijeg Režija: Aida Begič______________

Torek, IO.junij 2009
Kino Odeon

Ob 19.00 STARI, RAD TE IMAM -1 Love You, Man Režija: John Hamburg 
________________Ob 21.00 SNEG-Snijeg Režija: Aida Begič___________

Sreda, IT.junij 200922
Kino Odeon

Ob 19.00 SNEG - Snijegmm Režija: Aida Begič 
Ob 21.00 Pariz- Paris Režija: Cédric Klapisch 

Igrajo: Juliette Binoche, Romain Duris, Fabrice buchini, Albert Dupontel, Fran
cois Cluzet, Karin Viard, Gilles Lellouche Profesionalni plesalec Pierre je za
radi srčne okvare prisiljen čakati na operacijo v svojem pariškem stanovanju, 
zato si čas krajša z opazovanjem ljudi v okolici. Počasi spoznava njihove zelo 
različne življenjske navade, težave in hrepenenja, v strastni mozaik večnega me
sta ljubezni pa skuša vplesti tudi sestro Elise, ki je ostala sama s tremi otroki in 
obupala nad mislijo, da bi še kdaj našla prava romantična čustva.____________

Četrtek, IS.junij 2009
Kino Odeon

19.00 POŠASTI PROTI NEZEMLJANOM- Režija: Rob Letterman, Conrad Vernon 
Igrajo: Reese Witherspoon, Seth Rogen, Hugh Laurie, Will Arnett, Kiefer Sut- 
herland, Rainn Wilson, Stephen Colbert Prijazna Susan na poročni dan doživi 
strmoglavljenje meteorja, ki jo spremeni v velikanko. Odpeljejo jo na poseben 
oddelek za pošasti, kjer ji družbo delajo nori znanstvenik v žuželčjem telesu, 
samovšečni manjkajoči člen med ribo in sesalcem, brezmožganski želatinasti 
stvor in gigantska žuželka. Čeprav se zdi, da človeštvo zavrača nenavadne spa
ke, je prav Susan s svojimi novimi prijatelji edina, ki lahko Zemljo reši pred 
invazijo zlobnega Nezemljana in njegove vojske klonov.

Ob 21.00 Pariz- Paris Režija: Cédric Klapisch

Galerija Krajcar
V soboto 13. junija ob 10.00 vas vabimo na otvoritev fotografske 
razstave

RIFLESSO DELL’ANIMA.

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

Vabljeni v Galerijo Insula in Pretorsko palačo 
na ogled razstave dveh italijanskih umetnic

FRANCOISE CALCAGNO 
MARIA GRAZIA 0PP0
v Galeriji Insula v Izoli in 
v Pretorski palači v Kopru.
Razstava bo na ogled do 18. junija 2009.

Društvo likovnih umetnikov Insula se predstavi v Udinah
MULTISEUM Dl CITTA FIERA- Torreano di Martignacco (UD)

INSULA ARTE
BETI BRICELJ / JANKO KASTELC / SIMON KASTELIC / MIRA LIČEN KRM- 
POTIČ / ERIK LOVKO_/JANEZ MATELIČ / JANA MIHELJ / MAJK MULAČEK / 
RADKO OKETIČ / DUŠAN PODGORNIK / LJUBO RADOVAC / ALEŠ SEDMAK / 
MAJDA SKRINAR / ALENKA VICEUO / ROK ZELENKO

Galerija Al^a / Kristanov trgi
vabimo na ogled
razstave slik (akril na platno) razstavlja

Inga Mijatovic

Galerija Amfora - v Manni izoia
razstava fotografij

Aleš Bravničar
Manziolijeva palača
razstava likovnih del 
Vrtca L’Aquilone in 
Osnovne šole Dante Alighieri Izola
šolsko leto 2008/2009
Razstava bo na ogled do 29. junija 2009.

Banka Koper - Koper Erik Lovko
Center za kulturo, šport in prireditve Izola vabi na

tradicionalno etnološko prireditev

DNEVI OLJK, VINA IN RIB,
ki bo 12. in 1,3. junija 2009 v Izoli, v starem mestnem jedru.

Predstavili se nam bodo domači oljkarji in vinarji z degustacijo olja, vina. 
Obiskovalcem bo na voljo tipična istrska kuhinja z bogato ponudbo rib ( pečene 

sardele, sardele v marinadi, brodet, bgnji ), domačih minešter....
Zabavali nas bodo ljudski godci : Štrace, Puhovke, Banda Žluk, Tu 1 tamo, Moški 

pevski zbor Izola, harmonikarji, Rok Kleva Ivančič&Manuel Šavron....

Poletne muzejske noči
Že tradicionalna akcija slovenskih muzejev, galerij in drugih razstavišč, ki 
se dogaja vsako tretjo soboto v juniju, bo tokrat v soboto, 20.junija. Tudi 
letos se v obalnih mestih pridružujemo širši slovenski akciji, v kateri bo 
program sooblikovalo 28 ljubljanskih muzejev, galerij in drugih razstavišč 
ter 24 drugih slovenskih mest. S
V obalnih mestih lahko govorimo o prireditvi že kot o tradicionalni priredi
tvi, ki vsako leto privabi več obiskovalcev. V njej sodelujemo nekateri jav
ni zavodi že od leta 2005 - Obalne galerije Piran, Pomorski muzej Sergeja 
Mašere Piran, Pokrajinski muzej Koper, Pretorska palača Koper, Galerija 
Insula Izola, italijanske skupnosti in zasebna galerija Contra. Letos se nam 
je pridružilo še Središče Rotunda.

GLASBENI VEČERI KOPER 2009
Na drugem večeru se bodo predstavili:

KD MANDRAČ Koper s folklorno skupino 
in pevkami ljudskih pesmi

in
KANTADORE iz Gradina.

Dobimo se v Taverni v Kopru, 
v četrtek, 11. junija 2009 ob 20.30 uri.

Zahvala volivcem
Vsem, ki ste na nedeljskih volitvah obkrožili našo listo in naše 
kandidate se iskreno zahvaljujemo za izkazano zaupanje.

N evi jo Frank, predsednik 00 SDS Izola
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Čipke $ certifikatom
V steklene vitrine v kotičku ustvarjalnosti smo tokrat postavili dela 
zakoncev Marije in Marijana Strela iz Lucije. Marijan Strel obiskuje 
vsakoletni 30 urni tečaj keramike pri mentorici Ingrid Fikfak.

Kultura

Žeži je bil blizu nagrade
V Rušah se je končal 7. kantfest, tradicionalni festival slovenskih kantavtor- 
jev, na katerem jeletos sodeloval tudi Izolan Željko Jugovič - Žeži. Komisija 
v sostarvi Urška Cop - Smajgert, Xenia Jus, Jani Kovačič, Adi Smolar in Jure 
Potokar mu je dodelila četrto 
mesto, česar se je Žeži razveselil 
tako kot nastopa, ki bo zabeležen 
tudi na zgoščenki festivala. Zdaj 
se udeleženci Kantfesta in gostje 
podajajo na turnejo po sloven
skih mestih in če bodo zvezde 
mile jih bomo videli in slišali 
tudi v Izoli. Za malo denarja lah
ko dobimo veliko muzike.

Poroka, da te kap

V skupino, kjer je navadno sedem 
tečajnikov, je prišel po naključju: 
manjkal jim je en član, pa so ga po
vabili zraven. Takrat se je prvič sre
čal s keramiko. Člani se dobivajo ob 
torkih dopoldan. Tečaj traja dve uri, 
Marijan pa nam pove, da ostanejo 
skupaj tudi po štiri ure in klepetajo 
ter si izmenjavajo izkušnje.

Začel je oblikovati posode s kačica- 
mi, delal pa je tudi skulpture, ki se 
mu zdijo najtežje. Zadnje čase izde
luje tudi keramične reliefe, v katere 
vdela čipke, ki jih izdela njegova 
žena Marija. Povedal nam je marsi
kaj o tehniki dela, predvsem o raku 
tehniki, v kateri je letos izdelal nekaj 
posod. Delal jih je iz šamotne bele 
gline, izdelke pa so tečajniki kot po
navadi pekli v vrtcu v Luciji, druga 
peka pa se je dogajala v Podkraju 
pri Colu, kjer se s tem ukvarja slo
venski strokovnjak za raku tehniko, 
ki ima tudi posebne peči zanjo. Iz 
peči so vroče izdelke položili v ža- 
govino, kjer nastanejo pajčevinasti 
sivi vzorci na beli podlagi.
Marijan Strel je sodeloval že na ne
kaj skupinskih razstavah, tudi v ga
leriji Alga v Izoli. Razstava v naši 
knjižnici je njegova prva samostoj
na razstava. Povabil nas je še, naj 
se vključimo v keramične tečaje v 
lucijskem Farosu. Letos je Ingrid 
Fikfak v okviru Farosa vodila kar tri 
skupine: dve nadaljevalni in eno za
četno. Jeseni pa spet vpisujejo nove 
tečajnike.
Marijanova žena Marija Strel je 
doma iz Žirov in se je s čipkami sre
čala že v otroštvu, ko jo je klekljati 
naučila njena stara mama. Potem 
trideset let ni klekljala, vedno pa si 
je želela, da bi se zopet ukvarjala s 
to umetnostjo, ko bo v pokoju. Zdaj 
je minilo že 12 let, odkar ne dela več 
kot pomočnica vzgojiteljice v lucij
skem vrtcu - tu se je veliko ukvar
jala z ročnimi deli, kot so šivanje in 
izdelovanje lutk - in vseh teh 12 let 
je posvetila klekljanju. Sprva se je 
ukvarjala s klasičnim klekljanjem,

potem pa je ugotovila, da čipka po
trebuje bolj moderen pristop, čeprav 
tehnika ostaja enaka.
Na različnih razstavah na Nizozem
skem in na Češkem se je navdušila 
nad klekljanim nakitom, ki ga po 
njenih izkušnjah v glavnem kupuje
jo ne več rosno mlade ženske, »take, 
ki kaj dajo nase.«

Nekako pred tremi leti je začela 
klekljati nakit, ki jo je vedno bolj 
privlačil, posebno, ker se ji je vsak 
nov izdelek zdel lepši od prejšnjega, 
saj se je preizkušala tudi s kleklja
njem z različnimi materiali, zlatimi 
in srebrnimi nitkami, perlicami... 
Material za ta nakit nabavi pri nas 
ali pa v Gradežu. Za svoje izdelke je 
pridobila tudi certifikat za umet
nostno obrt od obrtne zbornice re
publike Slovenije. Že devet let vodi 
tudi tečaj klekljanja pri Univerzi za 
tretje življenjsko obdobje Faros v 
Luciji. V teh letih je naučila izdelo
vanja čipk že okrog 40 tečajnic. Vsa
ko leto namreč poteka tečaj v dveh 
skupinah, v katerih je 6 članic. Vse 
so začetnice. »Nekatere je čipka 
zasvojila in kar vztrajajo in so že 
prave umetnice«, pove Marija Strel, 
ki ima za seboj že veliko razstav: v 
Izoli, Slovenj Gradcu, Strunjanu, 
Žireh in drugod po Sloveniji. Ide
je za nakit išče po raznih revijah 
in knjigah, nato vzorce spreminja 
z uporabo različnih materialov in 
dodatkov. Veliko o klekljanju pa se 
je naučila, ko je obiskovala idrijsko 
šolo za izdelovanje čipk.
Njuno razstavo si lahko ogledate do 
konca meseca junija v času odprto
sti knjižnice. Špela Pahor

F prostorih Koprske banke raistavlja Erik Lovko

Dolgo sem razmišljal, ali članek, ki je 
bil objavljen v našem Mandraču, sploh 
zahteva odgovor. Je namreč delo neko
ga, ki je zaveden pri pisanju. A ker se 
zdi tako popoln in resničen, zahteva 
nekaj več pozornosti. Morda le zato, 
da se kaj takega ne bi več dogajalo. 
Tisti, ki si je o tem dogodku dovolil 
soditi, predvsem ne pozna resnice. Ne 
bi razglabljal o tem, kako je naša pre
lepa občina odprta. Vse naredimo, da 
bi se obiskovalci počutili odlično, če so 
tu na počitnicah, da bi zares doživeli 
naše ljudi in kraje.
Poroka, ki smo jo gostili 30. maja 2009 
v naši Izoli, ni bila »prekmurska«. Bila 
je “Poroka, da te kap!”. Njen namen 
ni bil le poročiti pare, ki so predhod
no opravili določene preizkušnje, na
men tega dne je bil veliko globlji. Ta 
dan naj bi v Izoli odprli vrata “ljudem 
odprtih src”, takim, ki želijo mesecu 
maju, mesecu ljubezni, kljub situaciji, 
ki vlada širom po svetu, odpreti vrata 
ljubezni. Tisti iskri, ki nas dela močne, 
ki nam lajša življenja. In povabilu smo 
se odzvali. To je bil odziv na prošnjo 
generalnega medijskega pokrovitelja, 
TV Pika, ki je želel, da ob tem širši 
javnosti predstavi našo občino, tudi 
v času pred glavno turistično sezono. 
Namen je bil predstaviti, ali bolje, 
promovirati, to čudovito področje, 
z gostoljubnimi ljudmi, kadar pač še 
ni kopalne sezone. Predlog je bil ime
niten, le lotiti bi se ga morali vsi in ne 
le nekateri, ki nam je bilo do tega, da 
se predstavimo tudi v tej luči. Nihče 
ni niti pomislil, da se bojimo odpreti 
vrata, zavihteti kuhalnice in pokazati, 
kakšnega kova smo. Catering iz Pre
kmurja ni bil konkurenca, temveč je 
reševal trenutne potrebe po ugodne
mu prehranjevanju. Skupina Langa ni 
bila le kratko med nami. Igrala je že od 
poznega dopoldneva, in to na našem 
glavnem pomolu. Zakaj? Tega dne niso 
bili edini glasbeniki, ki so nas obiskali 
z namenom, da se imamo lepo. In še 
nekaj. Langa je igrala tudi na ladji, ki 
je bila zasidrana ob njem.
Lepo se je umakniti in gledati kako 
nekomu nekaj ne gre, kot bi bilo tre
ba, kasneje pa pisati tako o tem, kaj 
se je zgodilo kot o tem, kar se sploh 
ni zgodilo. Resnica je, da človek, ki o 
tem sodi, ni bil med nami. Niti ne ve, 
da se je “Poroka, da te kap!” zgodila 
na ladji in ne, kot trdi, navajam: “da 
sta od nekod prišla dva para mladopo
ročencev, ki ju je v bližnji Manziolijevi 
palači poročil sam župan ...« (konec 
navedka).

Spoštovani g. urednik, spoštovani ob
čani.
Drži, poročil jih je sam župan. Zakaj? 
Ker je znova dokazal, da mu ni vseeno 
za ljudi z iskrenimi nameni. Ne hi o 
tem, da je moral zaradi tega marsikaj 
spreobrniti. Bil je mož beseda, kot je 
vedno. Kaj je tu narobe? Izola je mesto 
in občina, ki v sebi združuje prelepe 
kraje, običaje in pridne ljudi. Zakaj bi 
morali takrat, ko se je potrebno do
kazati, odpovedati? In, ko je na oder 
stopil naš izolski Martin Krpan, sem 
vedel, da širši pogled seže veliko dlje, 
saj skoraj vsi poznamo pripoved, kako 
je Martin Krpan tovoril sol na Dunaj 
preko Štajerske. Le to me je vodilo ob 
misli, da lahko Izola izvede še veliko 
večje dogodke, kot je hil ta. Polena 
pod noge ne koristijo nikomur, še naj
manj naši občini.
In ljudje, ki sodijo, morajo najprej te
meljito vedeti, za kaj pravzaprav gre. 
Sicer naj počnejo kaj drugega, morda 
organizirajo prireditve?
Zavedam se, da je vsakršna reklama 
dobra, a mi zaslužimo, ob poštenih 
prizadevanjih, tudi boljšo in bolj po
šteno. Vsaj v domačem logu. Tisti, ki 
dela, si zasluži vsaj toliko spoštovanja, 
da pisec preveri resnico. Sicer pa, le 
kdor dela, lahko tudi greši. Prijatelji, 
odprimo vrata našemu kraju in lju
dem, da bodo obiskovalci verjeli v nas, 
kakor mi verjamemo drug drugemu.

Bojan Zadel

Pojasnilo: Avtor zapisa v prejšnjem 
Mandraču je bil verjetno res zaveden, 
saj je mislil, da so prireditve v Izoli 
vsaj kje zabeležene in napovedane, pa 
omenjene ni našel med dogodki ki jih 
napoveduje Center niti med tistimi, ki 
jih napoveduje TIC, ni je bilo med na
povedmi v Mandraču, Primorskih novi
cah ali na internetnih straneh. In ker so 
isto ugotavljali tudi slučajno mimoidoči 
domačini ki jim omenjena oddaja na 
komercialni TV ne pomeni prav veliko, 
je avtor zgolj zapisal tisto, kar so mu po
vedali tako ali drugače udeleženi v tem 
dogodku. Brez kakšne posebne želje, da 
bi delil krivdo naokrog. Res pa je, da 
še vedno ne razumem, zakaj mora za 
takšne prireditve, ob Centru za kulturo, 
šport in prireditve in ob vseh turističnih 
delavcih in TIC-u, skrbeti podžupan, ki 
je predvsem zadolžen za gradbene za
deve. Spoštujem vsakogar, ki kaj dela, 
posebej če to počne z dobrimi nameni, 
ampak izkušnja z lanskim vseevrop
skim srečanjem obrtnikov v Izoli je še 
preveč prisotna. Drago Misiej
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Vodni viri

Izolski vrtovi in dvorišča 
skrivajo vodnjake in špine
Izola dobesedno leži na vodi. Ne le na morski ampak tudi na sladki vodi, ki se po znanih in neznanih poteh steka v dolino 
iz Šavrinskega gričevja. Že stoletja so Izolani uporabljali prav to vodo, za pitje pa tudi za vse ostalo, celo za potratno 
ribjo industrijo. Giovanni Kavalič je bil 40 let zaposlen v Rižanskem vodovodu. Kdo bi lahko bil boljši sogovornik
Giovanni je z vodo povezan tako 
kot z Izolo. Pravzaprav se je celo 
življenje ukvarjal z njo. Dolgih 
40 let, od leta 1947 do leta 1987 
je delal pri Rižanskem vodovodu, 
večino delovne dobe kot strokovni 
delavec hidravlik oziroma rajon
ski monter v rajonu, ki je segal od 
stare “Semedelske ceste” pa vse 
do Strunjana! Vrsto let je bil tudi 
vodja tega rajona.
Dušan Ambrož, ki v imenu društva 
Izolani koordinira akcijo evidenti
ranja vodnih virov v izolski občini 
je z njim opravil daljši pogovor, ki 
ga bomo objavili v posebni brošu
ri, ki jo bomo izdali potem, ko bo 
akcija končana.
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Največja izolska reka je
Slovenska Istra niti ni tako slabo 
oskrbljena s povodji, saj premoremo 
kar pet rek in sicer: Osapsko reko, 
Rižano, Badaševico, Drnico in Dra
gonjo. Ime reka si sicer zaslužita 
predvsem Rižana in Dragonja, dru
ge tri pa so bolj potoki, čeprav znajo 
ob močnem deževju pokazati zobe 
in se razjezijo kot prave reke. 
Rižana je, seveda, najpomembnejša 
reka v Slovenski Istri, saj predstav
lja glavni in edini vir za vodooskrbo 
obalne regije. Njen kraški izvir se 
nahaja v Hrastoveljski dolini, izliva 
pa se v Koprskem zalivu zahodno 
od Sermina. Dolžina reke je nekaj 
nad 14 km in je največji slovenski 
vodotok, ki izvira v Sloveniji in se 
izliva v Jadransko morje.
Dragonja je edini večji vodotok v 
Slovenski Istri, ki je vsaj v zgornjem 
toku ohranil svojo pretežno naravno

podobo. Dolga je kakšnih 28 kilo
metrov in se izliva v Jadransko mor
je na južnem delu Sečoveljskih so
lin. Njen največji pritok je Rokava. 
Druga najdaljša reka v slovenski 
Istri pa je Drnica, ki dobi to ime 
potem ko se združita Derešnjak, ki 
izvira pod Sergaši in Baredinka, ki 
izvira pri Baredih in se preko Grbcev 
spusti v dolino. Pri odcepu za Korte 
s ceste Šmarje - Dragonja se temu 
vodotoku pridruži še Medljanščica, 
ki izvira, seveda, pod Medljanom in 
tako se Drnica, ki zdaj že nekoliko 
spominja na pravo reko, usmeri po 
Sečoveljski dolini vse do morja, kjer 
na koncu “uporabi” kar staro strugo 
Dragonje.
Drnica je skupno dolga okrog 18 
kilometrov in je hkrati edina in 
tako tudi največja izolska reka.

Sicer pa je Giovanni tudi sam sku
šal, tako, po spominu, zapisati 
nekaj pomembnejših vodnjakov 
oziroma vodnih virov, ki se jih 
spominja iz obdobja, ko mu je bila 
voda in oskrba z vodo prva in naj
pomembnejša skrb.
Ko smo njegov spisek primerjali 
s tistim, ki so ga pripravili sredi 
osemdesetih let za potrebe Civilne 
zaščite, smo že našli nekaj novih 
virov, še več pa jih bo, ko bomo 
skupaj z njim po dolgem in počez 

1 prečesali obstoječe sezname in 
I vse vire opremili s fotografijami in 
! natančnejšimi podatki.
R Glede na to, da se takšnega dela 
£ ne lotiš vsak dan iščemo tudi mož

nost, da bi s sodobno tehnologijo 
določili koordinate vsakega vira. 
Če ima kdo idejo, kako bi to naj
lažje naredili ga vabimo k sodelo
vanju.
Kot rečeno nas je Giovanni opozo
ril na vodne vire blizu ovinka pri 
Rex-u, na dva izvira v Pivolu in na 
termalno vodo blizu stare italijan
ske šole. Očitno nas čaka še veliko 
iskanja in še več beleženja. Vsem, 
ki nam pomagate, hvala.

Društvo Izolani

Urejeni izviri 2. del
Pred 14-timi dnevi smo objavili 
prvi del seznama izvirov s kap- 
tažo, ki so ga menda naredili 
prostovoljci za potrebe Civilne 
zaščite, tam nekje sredi osemde
setih let. Zdaj objavljamo še dru
gi del seznama urejenih izvirov, 
prihodnji teden pa bodo na vrsti 
neurejeni izviri.

Izviri s kaptažo - nadaljevanje:

31. Morgani pod staro Beržanovo 
hišo pod cesto
32. Izvir “Brest” KS Dvori gravitira 
na hrib Kaštelir
33. Izvir “Ženeštra” gravitira na Ka
štelir - pri Španiču
34. Izvir “Koštanca”, gravitira na Ka
štelir - nad staro Barutovo hišo
35. Izvir “Brnjica” gravitira na hrib 
Breg-Čedlje-pod zadružnim domom
36. “Fontana” v Kortah gravitira na 
zgornjo vas - v bližini Pangerja
37. “Strmec” v Kortah, gravitira na 
vzgodni del zaselka Kortinca
38. Izvir “Pod brežino” v Medoših - 
posredno se izliva v Brnico
39. Izvir “Pri Dragi” nad cesto za 
Sečovlje
40. Izvir pod sv. Donatom (Krašo
vec)
41. Izvir pri hiši Božičevih (Dobrava 
28 A)

Vodnjak v 
oljčniku v Pivolu

kVodnjak na dvorišču hiše 
v Ul. Oktobrske revol. 9

r^\ Vodnjak v
L®-' oljčniku v Pivolu

Vodnjak v vrtu hiše 
v Leninovi ul. 6
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V Bolgariji bi $e lahko učili turizma
Tončkova vesela družba poznih srednjih let seje konec maja potepala z avtobusom po Bolgariji, državi, ki je ena najstarejših na 
evropski celini, po površini pet krat večja od Slovenije in ima 7.600.000 prebivalcev..
V torek zjutraj nas je avtobus pobiral 
po izolskih in koprskih ulicah in ko je 
bil že dan, sta nas šoferja Miro in Riko 
mirno in varno odpeljala naši avanturi 
naproti mimo Ljubljane, Zagreba, Beo
grada, Niša in po lepi soteski Nišave , 
do Sofije. Vodič Janez iz Ljubljane nam 
je sproti kaj povedal o krajih na poti. 
Zahvaljujoč kadilcem smo ob avtocesti 
kar pogosto pili kavo in še kaj. Pot do 
Beograda je bila večini že poznana, od 
Niša dalje, pa le malokomu.

Kljub pozni uri smo si radovedno 
ogledovali Sofijo, glavno mesto 
Bolgarije. V lepem hotelu v centru 
modernega mesta, smo večerjali in 
utrujeni od dolge poti hitro zaspali. 
Spočiti in željni novih odkritij smo 
se odpeljali do samostana Rila, naj
pomembnejšega versko in kulturno 
zgodovinskega spomenika Bolgari
je, ki leži pod zasneženimi vrhovi 
gorskega masiva Rila. Ogledali smo 
si muzej, glavno cerkev s čudovi
tim ikonostasom in kuhinjo, kjer 
so lahko pripravili hrano tudi za 5 
tisoč obiskovalcev. Samostan je v 9. 
stoletju osnoval eremit Ivan Rilski, 
ki je zaslovel po svojem čudežnem 
zdravljenju. V največjem razcvetu je 
v njem živelo do 300 menihov, ki so 
imeli v lasti 50.000 hektarov zemlje. 
Samostan so podpirali vsi bolgarski 
vladarji in njihove bogate donacije 
se zrcalijo v bogati okrasitvi stavb, 
slikovitih poslikavah in notranji 
opremi.
Pot smo nadaljevali skozi gozdove 
cvetočih akacij in kostanjev po do
lini reke Marice do Plovdiva, dru
gega največjega Bolgarskega mesta. 
Na ogled nas je popeljala simpatična 
bolgarska vodička, ki nam je s po
nosom povedala, da je to mesto sta
rejše od Rima in Aten in je nastalo 
3.000 let pred našim štetjem v ob
dobju Troje in Miken na pomembni 
trgovski poti Trakijskega imperija.
V l.stoletju našega štetja so priš
li sem Rimljani, v 7. st. Slovani, v 
IS. st Turki, ki so vladali do 19.st., 
Ogledali smo si tipično hišo bogate 
Turške družine in rimski amfiteater.

Mimo Stare Zagore smo prispeli 
do Usheva, kjer so nam gostitelji, 
v narodnih nošah, za dobrodošlico 
ponudili kruh s soljo in medom. Tu 
smo okusili tipične bolgarske jedi 
ob zvokih ljudskih godcev.
Pot proti Črnem morju do Varne se 
je vila med pogorjema Stara Plani
na in Rodopi, po razgibani planoti 
polni polj, vinogradov in cvetočega 
maka. Pozno zvečer smo prispeli 
v lep hotel na sloviti plaži Zlatni 
pjasci malo izven Varne. Zlatna 
obala zajena hribovito območje z 
bujno vegetacijo.
Sprehodili smo se po krasni plaži, 
nabrali školjkice in pomočili noge v 
Črno morje. In glej, glej, ko smo jih 
vzeli ven iz vode, so bile še vedno 
bele. Iz Varne smo pohiteli v Veliko 
Tamovo ali Carevac, prestolnico 
bolgarskega cesarstva od 1.1182 do 
prihoda turkov 1. 1393. Zgrajena je 
bila na griču, ki ga naravno obkro
ža struga reke Jantra. Na sosednjih 
gričih pa je bivala aristokracija in 
duhovščina, v vmesnih dolinah so 
bili v eni domači bolgarski, v drugi 
pa vsi tuji obrtniki. V tem mestu je 
živelo več kot 500.000 ljudi. Turki 
so to mesto požgali, kar je ostalo, pa 
je uničil potres. Pisnih virov o zgo
dovini ni, obstajajo pa legende.
Po slikoviti gorski poti, med vinogra
di, pašniki in neokrnjenih gozdovih 
smo prečkali pogorje Stara planina 
in se spustili v Kazanlak, lepo ure
jeno mesto, kjer so nam večer pope
strile maturantke.

Naslednje jutro nas je pot vodila po 
»dolini vrtnic«. Videli smo obira
nje in pridelavo svetovno znanega 
rožnega olja, 3,5 do 5 ton vrtnič
nih cvetov je potrebnih za desti
lacijo 11 rožnega olja. Potem, smo 
obiskali dve lepo urejeni renesančni 
mesteci Karlovo in Koprivštica z 
značilno turško arhitekturo, ki so 
jih obnovili z evropskimi sredstvi. 
Sredi dneva smo prispeli v Sofijo in 
šli na ogled pomembnejših stavb v 
centru mesta.
Stavbe so bile zgrajene po letu 1876, 
kot spomin na osvoboditev ispod 
Turkov. Ogledali smo si še razkošno 
pravoslavno katedralo Aleksandra 
Nevskega.
Vladavina Turkov je v Bolgariji že 
zdavnaj pozabljena, njihova ded
iščina pa je še prisotna. Potepanje 
po Bolgariji smo zaključili z večerjo 
v restavraciji ob kozarčku dobrega 
bolgarskega vina, glasbi in plesu, 
in ko smo zaplesali kolo, so se nam 
priključili tudi Bolgari.
Zadnji dan, povratek po že znani 
poti s postankom v Beogradu. Na 
Dedinju smo položili šopek cvetja 
na Titov grob, nato pa šli na tržnico 
na čevape i pleskavico s kajmakom. 
Srbi to znajo! Sledila je dolga pot do 
doma mimo vseh mejnih prehodov. 
Kako bo lepo, ko bodo vse balkan
ske države v EU in ne bo več muč
nega čakanja na mejah. Med potepa
njem smo slavili kar nekaj rojstnih 
dnevov, zato dolga vožnja z avtobu
som ni bila nič dolgčasna, tudi zara
di bolgarske »grozdove«, žganja, ki 
ga pridobivajo iz grozdja.
Ne bomo pozabili: šobske solate, 
pozlačenih kupol na pravoslavnih 
cerkvah, vozov s konjsko vpre
go, neokrnjene narave, bujnih 
gozdov in cvetoče akacije, zele
na prostranstva in rdečine maka 
na pšeničnih poljih, vonja vrtnic, 
podobnosti naših jezikov, vendar 
drugačnega kimanja, ugasnjenih 
tovarniških dimnikov, velikih 
kontrastov med starim in novim, 
zarjavelim trabantom in belim 
bentlijem, bogatimi vilami in ko
čami kritimi s slamo.
Včasih je bil to vrt Evrope, upamo 
da bo še kdaj. Mirjana

Drugo mnenje

Strategija turizma 2009-2015 v obči
ni Izola, ki je bila predstavljena na 
zadnji seji občinskega sveta, je napi
sana zelo obširno. V osnovi ni ravno 
slaba, a je potrebno še veliko stvari 
spremeniti in dopolniti.
Podjetje HOSTING CONSULTING, ki 
je znano po izdelavi turističnih stra
tegij, bi lahko že zaradi svojih dol
goletnih izkušenj ne tem področju, 
pripravilo Izoli bolj „na kožo” pisano 
strategijo.
„Bolmšnični” turizem kot primarna 
panoga v predstavljeni strategiji ni 
najbolj primerna. Vemo, da je te vr
ste ponudba že dokaj dobro razvita v 
sosednjih krajih (Portorož) in čeprav 
je trend povpraševanja po wellness 
ponudbi v porastu, bi Izola kot „de- 
stinacija” lahko poiskala nekaj dru
gačnega in bolj originalnega. Prav v 
drugačnosti ponudbe vidimo možnost 
za uspeh. Vključitev storitev Bolni
ce Izola pa je dobrodošla dopolnitev. 
Prav tako lahko omenimo kongresni 
turizem in predvsem pa igralništvo, ki 
ne bi smela biti izključna nosilca turi
stične dejavnosti. V Izoli si moramo 
omisliti nove oblike turizma, s kateri
mi jo bomo tudi predstavili tako doma 
kot v tujini.
Izolo moramo narediti prijazno za 
občane in za turiste, saj v nasprotnem 
primeru ne bomo imeli zadovoljnih 
občanov, ki bodo videli prihodnost v 
razvoju turizma, in posledično se tudi 
turisti v Izoli ne bodo počutili dobro
došle. Izolane bi morali spodbuditi, da 
sodelujejo pri razvoju turizma in da 
najdejo in dobijo svojo priložnost. Ra
zvoj turizma v Izoli ne bi smel pretira
no obremeniti okolja in poslabšati po
gojev za življenje domačinov. Moral bi 
postati izziv tudi za domačine. Kaj 
hitro se lahko namreč zgodi, da bomo 
začeli “uvažati” poceni delovno silo 
(Vzhodna Evropa, Indija...), kar bi 
bilo izrecno v interesu kapitala in ne 
kraja in krajanov.
Z dovoljenjem za gradnjo apartma
jev bi lahko našli velike investitorje 
za gradnjo hotelov, vendar mora biti 
razmerje med številom apartmajev in 
hotelskim delom primerno. Za inve
stiranje v turizem (hotele) bi morali 
pritegniti tudi male investitorje/hote
lirje/družinske hotele, ki bi zaposlili 
pretežno domačo delovno silo in mo
rebitni profit bi ostal v kraju. To je za 
dolgoročni razvoj in obstoj turizma v 
Izoli zelo pomembno.
Staro mestno jedro bi morali še bolj 
oživiti z razvojem ponudbe v manjših 
lokalih (primer “Tapas” v Španiji ali 
“cichetti” v Benetkah - domače vino 
in domača enostavna hrana). Pos
peševanje podeželskega turizma je 
tudi eden izmed dejavnikov, v katere 
bi morali več vlagati, kakor smo do 
sedaj. Občina bi morala poenostaviti 
pogoje obnove kleti in spodbujati take 
investicije domačinov. Tukaj bi lahko 
videli svoj zaslužek vinarji iz Izole kot 
tudi oljkarji.
Poskušajmo torej »ustvariti” destina- 
cijo, ki v sezoni ne bo probremenjena, 
ki bo drugačna in prijazna za turista in 
domačina. Izola naj kvalitetno nadgra
di »dušo«, ki jo že ima!

Peter Može
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KRIMINALNE

Mladi umirajo premladi
V sredo zjutraj ob 8.22 smo bili 
obveščeni o hudi prometni ne
sreči na Primorski avtocesti, v 
kateri sta bila udeležena 2 avto
mobila, obe znamke BMW. Za 
posledicami poškodb je na kraju 
nesreče ugasnilo življenje enega 
voznika, 21-letnega domačina iz 
Dekanov. Voznik drugega vozi
la, še ne 22-letni fant iz Bošama- 
rina, se je v nesreči lažje telesno 
poškodoval.
Prometna nesreča se je zgodila 
med izvozom Črni Kal in tune
lom Dekani v smeri proti Ko
pru med prehitevanjem. Zaradi 
neprimerne hitrosti je v levem 
ovinku prehitevano vozilo, ki je 
vozilo po voznem pasu, pričelo 
zanašati in ga je bočno zasuka
lo pred vozilo pokojnega, ki je 
vozil po prehitevalnem pasu. Po 
trčenju je obe vozili še več deset 
metrov premetavalo po avtocesti 
in odbojni ograji.

Brezpenzion
Vemo, da obstaja penzion, obsta
ja tudi polpenzion, zdaj pa še 
brezpenzion. Iz izolskega hotela 
so namreč policiste obvestili, da 
so več dni gostili gospoda, ki ob 
odhodu ni plačal storitve v višini 
približno 700 Eur. Policisti zbi
rajo obvestila zaradi suma stori
tve kaznivega dejanja Goljufije. 
Našli so ga
Policisti so pri rednem nadzoru 
cestnega prometa izsledili tride
setletnika, ki ga je iskalo sodišče 
v Mariboru. Odpeljan je bil v 
Mariborske zapore.
Yamaha je odmaha 
Neznani storilec je s plovila, za
sidranega v Izolskem mandra- 
ču, ukradel izvenkrmni motor 
znamke Yamaha. S tem deja
njem je lastnike oškodoval za 
2.500 Eur.

V igralnici eni izgubijo
Iz Izolske igralnice so nas obve
stili, da je neznani gost usluž
bencu ukradel denarnico z 
dokumenti, 250 Eur gotovine. 
Policisti so na podlagi zbranih 
obvestil odkrili osumljenega zo
per katerega so podali kazensko 
ovadbo.

Grozila sta mu
Tuj državljan s stalnim bivanjem 
v Izoli je policistom prijavil, da 
mu dva moška grozita. Zaradi 
kršitev določil ZVCP-1 bosta kr
šitelja prejela plačilna naloga z 
globama v višini 250 Eur.

Z drobižem se je odžejal
Neznani storilec je v Livadah, na 
gradbišču TPC, vlomil v »avto
mat« s toplimi napitki in iz njega 
odtujil vrečko s kovanci. Sledi 
kazenska ovadba.

Vse mu je manjkalo 
Pri rednem nadzoru cestnega 
prometa, sta policista zaradi kr
šitev cestno prometnih predpi
sov ustavila voznika s KP registr
skimi tablicami. Pri preverjanju 
identitete se je voznik izdajal za 
drugo osebo - razlog je bil vtem, 
da je v RS kot tujec živel brez 
urejenega statusa, ni posedoval 
vozniškega dovoljenja in kršil 
Zakon o tujcih. Plačal je globo 
v višini 960 Eur, nakar je bil od
stranjen iz RS na Mednarodnem 
mejnem prehodu Obrežje.

Sveti Jurij iz Izole 
Trije mladeniči so »spuščali« 
zmaja. Zmaj jim je padel na olj
ko in lotili so se reševalne akcije 
- plezanja na oljko. To je pa je 
tako razjezilo lastnika drevesa, 
da je med kričanjem na njih me
tal kamenje in jim grozil s kla
divom. Zaradi kršitve Zakona o 
varstvu javnega reda in miru bo 
prejel plačilni nalog.

Mimogrede
Neznani storilec je v Izolski ma
rini pristopil do odklenjenega 
parkiranega osebnega avtomo
bila in iz njega ukradell GSM. 
Lastnika je oškodoval za 200 
Eur. Ob izsleditvi sledi kazenska 
ovadba zaradi tatvine.

Je kriv poraz balinarjev?
Zvečer je patrulja odhitela v Korte 
nad Izolo. Tam se je mož spravil 
nad ženo. Domov je prišel pijan, 
vanjo začel metati stvari, na koncu 
jo je še s pestjo udaril v obraz. Tudi 
ob našem prihodu se ni umiril, zato 
smo ga pridržali. Policisti mu očita
jo prekrške iz treh členov Zakona o 
varstvu javnega reda in miru, kar bo 
52 letnega možakarja stalo dobrih 
1300 Eur.

Statistika
V preteklem tednu smo obravnavali 
še štiri prometne nesreče z materi
alno škodo, tri poškodbe vozil na 
parkirišču, opravili dva zasega pre
povedanih substanc, enemu vozni
ku OA odredili strokovni pregled na 
mamila, obravnavali eno KD Dru
žinskega nasilja in eno KD Ogroža
nja varnosti.

Alko lestvica
0.30 mg/L; in 0.82 mg/L

BREZPLAČNA RAČUNALNIŠKA DELAVNICA
Ljudska univerza Koper bo na Točki vseživljenjskega učenja Izola 
(Gregorčičeva 21) izvedla enodnevno brezplačno računalniško de
lavnico, na katero vabijo zlasti starejše Izolanke in Izolane. Na njej 
se bodo prisotni v treh urah seznanili z osnovnimi računalniškimi 
programi.
Ce bo dovolj kandidatov, jo bodo izvedli 30. junija 2009. Število ude
ležencev je omejeno. Prireditev sodi v sklop dejavnosti projekta Cen
tra vseživljenjskega učenja Obalno-kraške regije, ki ga sofinancirata 
Evropska unija in Ministrstvo za šolstvo in šport Republike Slovenije. 
Prijave sprejemajo na telefon: 040 469 520 (Branko).

MALI OGLASI

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

IŠČEMO
- Sem mamica s 17 mesečno 
hčerkico in nimava kje živet, 
zato zelo, zelo nujno iščeva 
streho nad glavo, saj iz dneva v 
dan ne veva kje bova prespali. 
Tel.: 070 865 998
- Mlad par brez otrok in redno 
zaposlitvijo išče v Izoli enosob
no stanovanje do 400 Eur. tel 
051 623 877
- V zameno za skromno sobo vam 
ponujam pomoč pri vzdrževanju 
hiše in vrta. tel 040 224 077
- V Izoli iščem dvosobno stano
vanje velikosti do 45 m2 za dalj
še obdobje. Tel. 041 392 177
- Iščem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Izoli. Tel. 040 340 
005
- Družina išče dvosobno stano
vanje za daljše obdobje Tel. 040 
224 077
- Štiričlanska družina v Izoli 
IŠČE dvo ali dvo in pol sobno 
stanovanje za daljše obdobje. 
Kontakt na tel. št.. 040 768 714

ODDAMO
- Garsonjero v izolskem bloku za 
eno osebo, do 15. junija. Tel. 040 
614 823 (po 14. uri)
- V San Simonu oddam poslovni 
prostor llm2. tel 031 611 568 
PRODAMO
- Izola Livade, pridam stanovanje 
3.5 sobno, 75,34m2 v L nadstro
pju bloka zgrajenega leta 1983, 
vzdrževano, opremljeno, parkiri
šče pred blokom, ZK urejeno, brez 
bremen, hitro vseljivo.
Cena 193.000 eur oz. po dogovo
ru. 041 247 944

Vozila in plovila

- Prodam kolo z motorjem To
mos, letnik 1996 (3.100 km), re
gistrirano do konca maja 2009. 
Zelo dobro ohranjeno. Tel.: 040 
701 285

- Prodam Citroen Xara letnik 
2002, dobro ohranjen. Cena po 
dogovoru, tel 041 653 946
- Kupim dobro ohranjen osebni avto, 
enoprostorec, s sedmimi sedeži. Tel. 
041 608 765
- Prodam jadrnico Elan S707 (8m) 
z motorjem Fiatmarine 25ks in 
izvenkrmnim motorjem Tomos 4,8. 
Opremljena je z avtopilotom, glo
binomerom, vitlom za sidro Quick 
1000W. Seveda so v opremi vsa ja
dra in opremljenih 5 ležišč. Jadrnica 
je zelo dobro ohranjena, ogled je 
možen v Jahtnem centru Izola (la
djedelnica). Tel.: 041 278337.

Delo

- Ponujam inštrukcije Matemati
ke, Fizike, Kemije in Angleščine 
za osnovnošolce in srednješolce. 
Tutorstvo pri pripravi na izpite in 
izdelavi seminarskih nalog. Tel.: 
041 345 634
- Nudim pomoč na domu starej
šim osebam, čiščenje in posprav
ljanje. tel 041 686 703
- Nujno potrebujem kakršno
koli delo. Znam delati na polju 
in za stroji, sem zanesljiv in 
delaven. Tel. 031 792 316
- Mamica srednjih let, izobraže
na, čista, poštena, nudi pomoč v 
gospodinjstvu ali pomoč starej
šim osebam pri vsakdanjih opra
vilih, najraje v Kopru ali okolici 
Tel: 041 234 591

Razno

- V Izoli, za simbolično ceno 
prodam dekliško spalnico.Infor
macije na tel.št. 041321537
- Podarim kotni kavč, dobro 
ohranjen. Za prevoz poskrbite 
sami. tel 040 698 491 
-Prodam kozje mleko in mlad 
sir. tel 041 458012
- Prodam dolgo belo poročno obleko 
ital. konf. št. 46 s širokimi plesiranimi 
rokavi in plesiranim podaljškom na 
hrbtni strani. Cena po dogovoru cca 
150 evrov.
- Morda imate odveč pograd z dvemi 
ležišči? Mlada družina ga z veseljem 
odpelje. 041 275217

Gojkova retro raro diskoteka
Naš sodelavec Gojko Cukrov je iz enega od predalov s starimi raritetami 
privlekel na plan nekaj vrhunsko ohranjenih (novih), longplejk, ki bodo 
zagotovo pritegnile pozornost zbirateljev. Tokrat so naprodaj: Neil Young 
(2LP), Edith Piaff, John Denver in Lucio Dalla. Informacije na: 031 299 994
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Izolski mladi nogometaši U10, zmagovalci turnirja Alpe Adria v Beljaku: : (stojijo 
z leve proti desni) Loshy Endrit, Zarič Uroš, Cavalle Amir, trener Fabio 
Lovrečič, tehnični vodja David Zajec, Bičič Nick, Koščak Jan, Požrl Rok. 
(ležijo) Zajec David ml., Bohinec Marko, teh.vodja 2. Zajec Jan, Sever 
Leon, Kopič Matija, Padar Matej, Opara Žiga.

Prvomajski tabor z zamudo...
Ker nam je za prvomajske počitnice vreme pokvarilo taborjenje, smo se 
na naš tradicionalni tabor na Dragonji odpravili malo z zamudo. Tokrat se 
nam je pridružilo tudi kar nekaj otrok iz Pirana in Lucije, tako da je bilo ta
borjenje še bolj zanimivo, saj smo se spoznavali med seboj in sklepali nova 
prijateljstva. Odšli smo tudi na izlet, pa kopanje v precej hladni Dragonji 
seveda tudi ni manjkalo. Oba večera smo nabirali drva, kurili ogenj, pekli 
hrenovke in še kaj, skratka uživali v življenju v naravi.

Družinske igre “Rib in iger”
V soboto, 20.6., pripravljamo že skoraj tradicionalne družinske igre “Rib 
in iger”, ki bodo potekale na Svetilniku in po Izoli. Vsaka družina, ki se 
prijavi, je ekipa zase. Najprej bomo dopoldan iskali skriti zaklad po Izoli, 
sledile bodo zabavne igre na kopnem in v vodi. Tri ekipe/družine, ki bodo 
dosegle največ točk, bodo prejele tudi simbolične nagrade, vsi udeleženci 
pa dobijo kosilo, ki ga bomo spekli kar na Svetilniku. Vabimo vse družine, 
ki bi želele soboto preživeti drugače, da se nam pridružijo in se prijavijo na 
igre do ponedeljka, 15.6. po telefonu 041 616124 ali na mail barbammo® 
gmail.com.

Šola na počitnicah
Tudi letos v času poletnih počitnic organiziramo varstvo za otroke od 1. 
do S. razreda OŠ, vsak delovni dan od 29.6. dalje od 7. do 15. ure. Vsak dan 
bomo odšli na plažo, se kopali in igrali, imeli razne ustvarjalne delavnice, 
poskrbljeno pa bo tudi za kosilo. Prijave sprejemamo do 15.6. na telefon 
041-616124 ali na mail barbaramo@gmail.com.

Samo ena je mladost
Morda se tega bolj zavedamo tisti, 
ki jo imamo le še v spominu, zato je 
prav, da mladim povemo, da živijo 
najlepša leta svojega življenja in naj 
se jih veselijo kolikor se le da. Seveda 
pametno in odgovorno, kar je v da
našnjem času veliko težje kot je bilo 
nekoč. Zato pa smo starši, da jim po
magamo. Ste vi storili svoje?

Izolski strelci zadovoljni s sezono
Pred odhodom na zaslužene počitnice je člane Strelskega kluba Izo
la čakalo še zadnje, 6. kolo Primorsko-notranjsko-kraške lige v maja 
v Starem trgu in tako zaokrožili uspešno sezono v kateri so skupno 
dosegli nekaj res lepih uvrstitev.
V kategoriji Mlajši dečki je Enej Šuštar na 7. mestu. Rok Primc na 
8., Leon Memon na 9., Enej Kozlovič na 11. in Al Carboni na 12. 
mestu, kar pa je ekipi prineslo odlično skupno 2. mesto. Med Pionir
ji sta Massimiliano Bevitori in Anže Lisac dosegla 16. oz. 17. mesto 
(ekipno šesto mesto). V kategoriji Člani je Leon Tomažin na 15. me
stu, med Članicami pa Dragica Tokmandžič na 3. mestu, Patricija 
Memon na 5., Katja Zornada na 10. in Desanka Božič na 12. mestu 
(Člani in Članice so se skupno ekipno uvrstili na šesto mesto). Med 
Veterani 50 je Ivan Božič dosegel 6. mesto, med Veterani 60 pa Darij 
Ban po pričakovanjih na zmagovalnem, 1. mestu! V tej kategoriji se 
je uvrstil še Ivan Fidel na 5. mesto, ekipno pa so bili vsi veterani na 
koncu na 3. mestu. S pištolo je Andrej Jakomin med člani zasedel 
7. mesto, Leon Tomažin 18. mesto, Enio Božič 22. mesto in Ivan 
Božič 25. mesto (ekipno 5. mesto). Seštevek skupaj pištola in puška 
je med člani Izolanom prinesla Ivanu Božiču 11. mesto, Leonu To
mažinu pa 12. mesto.
Glede na to, da ima Izola dobre strelce in trenerje ter obetaven pod
mladek, je pričakovati, da se bo o naših še pisalo!


